СИСТЕМАТИЗОВАНИЙ БЮЛЕТЕНЬ НОВИХ НАДХОДЖЕНЬ

(січень–лютий 2013 р.)

ЗМІСТ

Дисертації та автореферати дисертацій
Економічні науки
08.00.01 Економічна теорія та історія економічної думки
Філософські науки
09.00.01 Онтологія, гносеологія, феноменологія
09.00.04 Філософська антропологія, філософія культури
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
12.00.04 Господарське право; господарсько-процесуальне право
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно-розшукова діяльність
12.00.10 Судоустрій; прокуратура та адвокатура
12.00.11 Міжнародне право
12.00.12 Філософія права
Наукові та навчальні видання
ДЕРЖАВА І ПРАВО. ЮРИДИЧНІ НАУКИ
Науково-дослідна робота
Юридична освіта
Теорія держави і права
Історія вчень про державу і право
Історія держави і права
Конституційне право
Адміністративне право
Інформаційне право
Фінансове право
Цивільне право
Зобов’язальне право
Житлове право
Право інтелектуальної власності
Спадкове право
Господарське право
Сімейне право
Земельне право
Екологічне право
Аграрне (сільськогосподарське) право
Трудове право
Право соціального забезпечення
Кримінальне право
Кримінологія
Кримінально-виконавче право
Система судових органів
Система органів прокуратури
Цивільний процес
Господарський процес
Кримінальний процес
Криміналістика
Судова медицина
Філософія права
Держава і право зарубіжних країн
Міжнародне право
Охорона здоров’я. Медицина
Соціологія. Соціологічні науки
Історія. Історичні науки
Економіка. Економічні науки
Політика. Політичні науки
Культура
Інформатика
Освіта. Педагогіка
Фізична культура і спорт
Бібліотечна справа. Бібліотекознавство
Мовознавство
Літературознавство
Художня література (твори)
Ораторське мистецтво
Релігія. Релігієзнавство
Логіка
Філософія
Психологія
Довідкові видання
Електронні ресурси
Повнотекстові документи

Умовні позначення місця знаходження

хр            – книгосховище
н/аб         – абонемент наукової літератури
студ/аб    – студентський абонемент
ДБВ         – науково–бібліографічний відділ
ч. з. № 1   – читальний зал № 1
ч. з. № 2   – читальний зал № 2
з/п            – зал періодики
філ. № 1  – філія № 1 (вул. Динамівська, 4)
філ. № 2  – філія № 2 (вул. Пушкінська, 106)
код.          – інформаційно–кодифікаційний відділ
ВРК          – відділ рідкісних видань (вул. Пушкінська, 70)
навч. від. – навчальний відділ
Крим. ф-т – Кримський юридичний інститут
Полт. ф-т – Полтавський юридичний інститут

Дисертації та автореферати дисертацій
ВРК
Економічні науки
08.00.01 Економічна теорія та історія економічної думки
Кочубее Р. В. Розвиток підприємницьких структур в умовах мінливого господарського середовища : автореф. дис. ... канд. екон. наук / Р. В. Кочубей ; наук. кер. Г. М. Коломієць ; Харк. нац. ун-т ім. В. Н. Каразіна. – Х., 2012. – 16 с.
Філософські науки
09.00.01 Онтологія, гносеологія, феноменологія
(09.00.01 Онтология и теория познания)
Карташева А. А. Онто-гносеологические основания авторского права : автореф. дис. ... канд. филос. / А. А. Карташева ; науч. рук. Н. В. Бряник ; Урал. федер. ун-т. – Екатеринбург, 2013. – 24 с.
09.00.04 Філософська антропологія, філософія культури
Биць С. М. Смак і мода: соціокультурний і праксеологічний контексти : автореф. дис. ... канд. філос. наук / С. М. Бець ; наук. кер. Л. В. Рижко ; Нац. пед. ун-т ім. М.П. Драгоманова. – К., 2012. – 19 с.
Юридичні науки
12.00.01 Теорія та історія держави і права; історія політичних і правових учень
(12.00.01 Теория и история права и государства; история учений о праве и государстве)
Веренкіотова О. В. Оціночні поняття у правових актах: теорія та практика реалізації : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Веренкіотова ; наук. кер. A. M. Колодій ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 20 с.
Грималюк П. О. Делегована правотворчість: теоретико-прикладні засади : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / П. О. Грималюк ; наук. кер. H. M. Пархоменко ; НАН України, Ін-т держави і права ім. В. М. Корецького. – К., 2013. – 20 с.
Іщенко I. A. Система правового регулювання суспільних відносин в умовах правової державності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / I. A. Іщенко ; наук. кер. О. В. Скрипнюк ; Відкрит. міжнар. ун-т розвитку людини "Україна". – К., 2012. – 20 с.
Кельман М. С. Методологія сучасного правознавства: становлення та основні напрями розвитку : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / М. С. Кельман ; наук. конс. М. І. Козюбра ; Нац. акад. внутр. справ. – [Б. м.], 2013. – 35 с.
Краківська А. Є. Еволюція соціальної функції сучасної держави: теоретико-правовий аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. Є. Краковська ; наук. кер. О. В. Скрипнюк ; Відкрит. міжнар. ун-т розвитку людини "Україна". – К., 2012. – 20 с.
Процюк І. В. Поділ влади в умовах різних форм правління : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / І. В. Процюк ; наук. конс. М. В. Цвік ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 35 с.
Процюк І. В. Поділ влади в умовах різних форм правління : дис. ... д-ра юрид. наук / І. В. Процюк ; наук. конс. М. В. Цвік ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 462 с.
Рафальський О. О. Правові засади зовнішньополітичної діяльності України у 1917–1921 роках : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Рафальський ; наук. кер. О. Л. Копиленко ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2013. – 18 с.
Суходубова І. В. Стабільність і динамізм законодавства: поняття, співвідношення та засоби забезпечення : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Суходубова ; наук. кер. О. В. Петришин ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – Х., 2013. – 20 с.
Суходубова І. В. Стабільність і динамізм законодавства: поняття, співвідношення та засоби забезпечення : дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Суходубова ; наук. кер.: О. В. Петришин ; НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування. – Х., 2012. – 201 с.
Ташбекова И. Ю. Государственная политика Российской империи в социальной сфере: вторая половина XIX – начало XX века (историко-правовой аспект) : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / И. Ю. Ташбекова ; науч. рук. И. А. Исаев ; Моск. гос. юрид. акад. – М., 2012. – 51 с.
12.00.02 Конституційне право; муніципальне право
(12.00.02 Конституционное право; конституционный судебный процесс; муниципальное право)
Боголейко А. М. Конституционно-правовая ответственность (по законодательству Республики Беларусь) : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. М. Боголейко ; науч. рук. Г. А. Василевич ; Беларус. гос. ун-т. – Минск, 2012. – 25 с.
Бондаренко І. О. Комунальна власність як матеріальна основа місцевого самоврядування в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. О. Бондаренко ; наук. кер. Н. В. Мішина ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 17 с.
Венгер В. М. Конституційно-правові засади впливу парламентських фракцій на здійснення представницького мандата : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. М. Венгер ; наук. кер. М. І. Козюбра ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2013. – 20 с.
Іщенко O. П. Конституційно-правові основи адміністративно–територіального устрою України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / O. П. Іщенко ; наук. кер. А. В. Портнов ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 20 с.
Ковтун В. І. Гарантії державного суверенітету України: конституційно-правовий аспект : дис. ... канд. юрид. наук / В. І. Ковтун ; наук. кер. Ю. Г. Барабаш ; НУ "Юрид. акад. України ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 192 с.
Рибак Н. С. Конституційно-правові засади виборчої системи України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. С. Рибак ; наук. кер. B. Л. Федоренко ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 19 с.
12.00.03 Цивільне право і цивільний процес; сімейне право; міжнародне приватне право
(12.00.03 Гражданское право; предпринимательское право; семейное право; международное частное право)
Ахрем Т. П. Правовое регулирование предпринимательской деятельности в сфере перевозки опасных грузов железнодорожным транспортом : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Т. П. Ахрем ; науч. рук. В. К. Андреев ; Моск. гос. юрид. акад. им. О. Е. Кутафина. – М., 2012. – 27 с.
Гудима М. М. Захист прав споживачів за договором про надання туристичних послуг : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. М. Гудима ; наук. кер. В. А. Васильєва ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва. – К., 2012. – 20 с.
12.00.04 Господарське право; господарсько-процесуальне право
Дем'як В. М. Учасники господарського процесу в позовному провадженні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. М. Дем'як ; наук. кер. О. В. Дзера ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва. – К., 2012. – 19 с.
12.00.05 Трудове право; право соціального забезпечення
(12.00.05 Трудовое право; право социального обеспечения)
Верес Ю. М. Локальне правове регулювання оплати праці : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. М. Верес ; наук. кер. О. М. Ярошенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 20 с.
Верес Ю. М. Локальне правове регулювання оплати праці : дис. ... канд. юрид. наук / Ю. М. Верес ; наук. кер. О. М. Ярошенко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 213 с.
Гусева Т. С. Социальное обеспечение семьи, материнства, отцовства и детства в России: теоретические и практические проблемы : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / Т. С. Гусева ; науч. конс. Э. Г. Тучкова ; Моск. гос. юрид. акад. им. О. Е. Кутафина. – М., 2012. – 53 с.
Сидоренко А. С. Зловживання правом суб'єктами трудових правовідносин : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. С. Сидоренко ; наук. кер. С. М. Прилипко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 19 с.
Сидоренко А. С. Зловживання правом суб'єктами трудових правовідносин : дис. ... канд. юрид. наук / А. С. Сидоренко ; наук. кер.: С. М. Прилипко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 215 с.
Шамардин Е. А. Сочетание централизованного, регионального и локального регулирования как особенность метода современного трудового права : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Е. А. Шамардин ; науч. рук. О. Б. Зайцева ; Моск. гос. юрид. акад. – М., 2012. – 22 с.
12.00.06 Земельне право; аграрне право; екологічне право; природоресурсне право
(12.00.06 Земельное право; природоресурсное право; экологическое право; аграрное право)
Білінська О. В. Правові засади державної аграрної політики України : дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Білінська ; наук. кер. В. Ю. Уркевич ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 187 с.
Гречко В. В. Правовое регулирование предоставления земельных участков для жилищного строительства из земель, находящихся в государственной и муниципальной собственности : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Гречко ; науч. рук. М. И. Палладина ; Моск. гос. юрид. акад. им. О. Е. Кутафина. – М., 2012. – 37 с.
Покальчук М. Ю. Особливості припинення діяльності сільськогосподарських підприємств за законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. Ю. Покальчук ; наук. кер.: О. О. Погрібний, В. Ю. Уркевич ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 20 с.
Покальчук М. Ю. Особливості припинення діяльності сільськогосподарських підприємств за законодавством України : дис. ... канд. юрид. наук / М. Ю. Покальчук ; наук. кер.: О. О. Погрібной, В. Ю. Уркевич ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 218 с.
Савчак В. В. Обтяження прав на землю за земельним законодавством України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Савчак ; наук. кер. П. Ф. Кулинич ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування України. – К., 2013. – 22 с.
Суєтнов Є. П. Відчуження земельних ділянок для суспільних потреб та з мотивів суспільної необхідності : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Є. П. Суєтнов ; наук. кер. А. П. Гетьман ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с.
Суєтнов Є. П. Відчуження земельних ділянок для суспільних потреб та з мотивів суспільної необхідності / Є. П. Суєтнов ; наук. кер.: А. П. Гетьман ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 194 с.
Широков К. М. Правовой режим земель историко-культурного назначения в городах федерального значения : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. М. Широков ; науч. рук. И. О. Краснова ; Моск. гос. юрид. акад. им. О. Е. Кутафина. – М., 2012. – 28 с.
12.00.07 Адміністративне право і процес; фінансове право; інформаційне право
(12.00.04 Финансовое право, налоговое право, бюджетное право)
Андрєєва О. О. Адміністративно-правове регулювання літакобудівної промисловості в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Андрєєва ; наук. кер. О. В. Кузьменко ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 18 с.
Будзан Л. Д. Представництво в адміністративному судочинстві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. Д. Будзан ; наук. кер. Г. В. Джагупов ; Запоріз. нац. ун-т. – Х., 2013. – 16 с.
Буцьких О. О. Провадження за нововиявленими обставинами в адміністративному судочинстві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. О. Буцьких ; наук. кер. Т. П. Мінка ; Міжрегіон. акад. упр. персоналом. – К., 2013. – 20 с.
Глухий О. Г. Оціночні поняття в податковому праві України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. Г. Глухий ; наук. кер. Т. О. Коломоєць ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 19 с.
Граділь А. О. Адміністративно-правові засади оформлення дорожньо–транспортних пригод : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. О. Граділь ; наук. кер. В. В. Галунько ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 19 с.
Довгань М. Ю. Адміністративна відповідальність за порушення порядку державної закупівлі товарів, робіт і послуг : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. Ю. Довгань ; наук. кер. В. А. Ліпкан ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2013. – 20 с.
Журавель О. Є. Адміністративно-правові засади протидії безпритульності та бездоглядності дітей органами внутрішніх справ : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. Є. Журавель ; наук. кер. А. Т. Комзюк ; Запорізький Нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 18 с.
Задоя І. І. Адміністративно-правові засади реалізації права на доступ до державної служби : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. І. Задоя ; наук. кер. О. І. Миколенко ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2013. – 22 с.
Зак Р. Л. Правовой режим финансов в сфере электроэнергетики : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Р. Л. Зак ; наук. кер. Е. Ю. Грачева ; Моск. гос. юрид. акад. – М., 2012. – 34 с.
Заяць О. Є. Адміністративно-правові засади доступу громадян до публічної інформації в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. Є. Заяць ; наук. кер. Л. Г. Чистоклетов ; Львів. ун-т бізнесу та права. – Л., 2013. – 20 с.
Кирилюк Р. І. Державна судова адміністрація України як суб'єкт забезпечення діяльності судів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Р. І. Кирилюк ; наук. кер. А. О. Селіванов ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 20 с.
Кирилюк Р. І. Державна судова адміністрація України як суб'єкт забезпечення діяльності судів : дис. ... канд. юрид. наук / Р. І. Кирилюк ; наук. кер.: А. О. Селіванов ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 199 с.
Костін О. Ю. Адміністративні послуги, що надаються Державною прикордонною службою України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. Ю. Костін ; наук. кер. О. В. Кузьменко ; Нац. авіац. ун-т. – К., 2013. – 20 с.
Кравченко Д. В. Финансово-правовое регулирование банковского сектора экономики: сравнительно-правовой аспект : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. В. Кравченко ; науч. рук. Е. Ю. Грачева ; Моск. гос. юрид. акад. – М., 2012. – 24 с.
Красовська А. В. Особливості адміністративного судочинства у справах про припинення юридичних осіб за позовами суб'єктів владних повноважень : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / А. В. Красовська ; наук. кер. Ю. С. Назар ; Львів. ун-т бізнесу та права. – Л., 2013. – 20 с.
Маштак К. С. Адміністративно-правове забезпечення права на доступ до публічної інформації : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. С. Маштак ; наук. кер. Т. П. Мінка ; Міжрегіон. акад. упр. персоналом. – К., 2013. – 20 с.
Микитенко Є. В. Адміністративно-правовий захист прав мігрантів правоохоронними органами України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Є. В. Микитенко ; наук. кер. Ю. В. Делія ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 18 с.
Поповчук С. К. Адміністративно-правові режими в теорії адміністративного права та практиці діяльності правоохоронних органів : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / С. К. Поповчук ; наук. кер. В. В. Новіков ; Львів. ун-т бізнесу та права. – Л., 2013. – 20 с.
Розум О. М. Організаційно-правові засади використання інформаційних технологій у протидії незаконному формуванню податкового кредиту в Україні : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. М. Розум ; наук. кер. В. Б. Кузьменко ; Ін-т законодавства Верхов. Ради України. – К., 2013. – 20 с.
Світлюк Н. В. Правовий режим реєстрів платників податків : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. В. Світлюк ; наук. кер. І. Є. Криницький ; Держ. НДІ МВС України. – К., 2013. – 20 с.
Скиба Я. Д. Адміністративно-правові заходи захисту службової інформації у сфері діяльності органів публічної влади України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Я. Д. Скиба ; наук. кер. Л. Г. Чистоклетов ; Львів. ун-т бізнесу та права. – Л., 2013. – 20 с.
Сорокун І. М. Адміністративно-правове регулювання забезпечення якості товарів, що ввозяться в Україну : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. М. Сорокун ; наук. кер. Н. Б. Писаренко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 20 с.
Сорокун І. М. Адміністративно-правове регулювання забезпечення якості товарів, що ввозяться в Україну : дис. ... канд. юрид. наук / І. М. Сорокун ; наук. кер. Н. Б. Писаренко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 193 с.
Стоєцький О. В. Адміністративна відповідальність за правопорушення у сфері інформаційної безпеки України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Стоєцький ; наук. кер. В. І. Олефір ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 20 с.
Стоцька Л. А. Організаційно-правові основи взаємодії правоохоронних органів і Державної екологічної інспекції у сфері протидії правопорушенням у галузі екології : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. А. Стоцька ; наук. кер. О. В. Гулак ; Нац. ун-т біоресурсів і природокористування України. – К., 2013. – 21 с.
Череповський К. П. Інкорпорація інформаційного законодавства України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. П. Череповський ; наук. кер. В. А. Ліпкан ; Запоріз. нац. ун-т. – Запоріжжя, 2013. – 19 с.
12.00.08 Кримінальне право та кримінологія; кримінально-виконавче право
(12.00.08 Уголовное право и криминология; уголовно-исполнительное право)
Зубов Д. О. Запобігання злочинам, що вчиняються у кримінально-виконавчих установах відкритого типу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. О. Зубов ; наук. кер. І. Г. Богатирьов ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2013. – 18 с.
Кочерова Н. О. Зловживання впливом: соціальна обумовленість криміналізації та характеристика складу злочину : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. О. Кочерова ; наук. кер. М. Г. Вербенський ; Держ. НДІ МВС України. – К., 2013. – 20 с.
Пилипенко Є. О. Кримінально-правове забезпечення протидії залишенню у небезпеці : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Є. О. Пилипенко ; наук. кер. М. В. Палій ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х., 2013. – 17 с.
Ткаченко В. В. Вчинення злочину за попередньою змовою групою осіб за Кримінальним кодексом України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Ткаченко ; наук. кер. П. С. Берзін ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2013. – 18 с.
12.00.09 Кримінальний процес та криміналістика; судова експертиза; оперативно-розшукова діяльність
(12.00.12 Криминалистика; судебно-экспертная деятельность ; оперативно-розыскная деятельность)
Голикова В. В. Судебная налоговая экспертиза. Правовые и методологические аспекты : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / В. В. Голикова ; науч. рук. Е. Р. Россинская  ; Моск. гос. юрид. акад. им. О. Е. Кутафина. – М., 2012. – 23 с.
Демидова Є. Є. Тактика допиту обізнаних осіб : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Є. Є. Демидова ; наук. кер. В. Ю. Шепітько ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с.
Демидова Є. Є. Тактика допиту обізнаних осіб : дис. ... канд. юрид. наук / Є. Є. Демидова ; наук. кер.: В. Ю. Шепітько ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 269 с.
Керик Л. І. Криміналістичні характеристики та основи розслідування доведення до самогубства : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. І. Керик ; наук. кер. В. Ю. Шепітько ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 20 с. – На обкл. назва: "Криміналістична характеристики..."
Керик Л. І. Криміналістична характеристика та основи розслідування доведення до самогубства : дис. ... канд. юрид. наук / Л. І. Керик ; наук. кер.: В. Ю. Шепітько ; НДІ вивч. пробл. злочинності ім. акад. В. В. Сташиса. – Х., 2012. – 210 с.
Кимлик Н. В. Особливості розслідування злочинів, пов'язаних із корупцією : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Н. В. Кимлик ; наук. кер. П. В. Цимбал ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2013. – 18 с.
Нарійчук О. Д. Показання обвинуваченого як джерело доказів у кримінальному процесі України : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. Д. Нарійчук ; наук. кер. Ю. І. Азаров ; Відкрит. міжнар. ун-т розвитку людини "Україна". – К., 2012. – 20 с.
Омельчук Л. В. Особливості розслідування злочинів, пов'язаних із неналежним виконанням професійних обов'язків медичними працівниками : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Л. В. Омельчук ; наук. кер. П. В. Цимбал ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2013. – 18 с.
Подкатилина М. Л. Судебная лингвистическая экспертиза экстремистских материалов: теоретические и методические аспекты : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / М. Л. Подкатилина ; науч. рук. Е. И. Галяшина ; Моск. гос. юрид. акад. – М., 2012. – 26 с.
Русанова О. Г. Забезпечення законності в кримінально-процесуальній діяльності міліції : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. Г. Русанова ; наук. кер. О. В. Баулін ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2012. – 15 с.
Ряполова Я. П. Процессуальные действия, проводимые в стадии возбуждения уголовного дела: правовые, теоретические и организационные основы / Я. П. Ряполова ; науч. рук. Ю. К. Орлов ; Юго-Зап. гос. ун-т. – М., 2013. – 26 с.
Сіренко О. В. Криміналістична характеристика крадіжок, грабежів та розбійних нападів, вчинених неповнолітніми : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / О. В. Сіренко ; наук. кер. П. В. Цимбал ; Нац. ун-т держ. податк. служби України. – Ірпінь, 2012. – 18 с.
12.00.10 Судоустрій; прокуратура та адвокатура
Городовенко В. В. Принципи судової влади : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / В. В. Городовенко ; наук. конс. І. Є. Марочкін ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 40 с.
Городовенко В. В. Принципи судової влади : дис. ... д-ра юрид. наук / В. В. Городовенко ; наук. конс. І. Є. Марочкін ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 482 с.
Юревич І. В. Принцип єдності судової влади : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Юревич ; наук. кер. І. Є. Марочкін ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 20 с.
Юревич І. В. Принцип єдності судової влади : дис. ... канд. юрид. наук / І. В. Юревич ; наук. кер. І. Є. Марочкін ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 242 с.
12.00.11 Міжнародне право
(12.00.10 Международное право; европейское право)
Аль-Батран Халед Нормативно-правові основи протидії міжнародному тероризму в рамках Організації Іламського Співробітництва : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Халед Аль-Батран ; наук. кер. Х. Бехруз ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О., 2012. – 17 с.
Важна К. А. Концепція кримінальної відповідальності держави : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / К. А. Важна ; наук. кер. В. Ф. Антипенко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2013. – 20 с.
Валетова Ю. А. Международно-правовое обеспечение продовольственной безопасности : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Ю. А. Валетова ; науч. рук. Н. А. Соколова ; Моск. гос. юрид. акад. им. О. Е. Кутафина. – М., 2013. – 32 с.
Денисова Д. О. Міжнародно-правова відповідальність міжнародних міжурядових організацій : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. О. Денисова ; наук. кер. А. І. Дмитрієв ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2013. – 19 с.
Шпакович О. М. Розвиток правових механізмів реалізації актів органів міжнародних організацій : автореф. дис. ... д-ра юрид. наук / О. М. Шпакович ; наук. конс. В. І. Муравйов ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К., 2013. – 36 с.
12.00.12 Філософія права
Овчаренко Д. А. Як об'єкт філософсько-правового аналізу : автореф. дис. ... канд. юрид. наук / Д. А. Овчаренко ; наук. кер. Б. Ф. Чміль ; Нац. акад. внутр. справ. – К., 2013. – 16 с.

Наукові та навчальні видання
ДЕРЖАВА І ПРАВО. ЮРИДИЧНІ НАУКИ
Науково-дослідна робота
Звіт про наукову діяльність Національної академії правових наук України у 2011 році. – Х., 2012. – 272 с.
Х.е(4УКР)л5 / Н 35										ДБВ
Наукова діяльність Науково-дослідного інституту приватного права і підриємництва Національної академії правових наук України : довідник (2005–2010 рр.) / НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України. – К., 2011. – 151 с.
Х.е(4УКР)л2 / Н 34										ДБВ
Збірники наукових праць
Актуальні проблеми держави і права : зб. наук. пр. / Одес. нац. юрид. акад. – О. : Юрид. літ., 2010, 2012.
Вип. 65. – 2012. – 704 с.			Вип. 66. – 2012. – 532 с.
Х0 я54 / А 43										н/аб
Вісник Академії митної служби України. Серія "Право" : наук. зб. – Д., 2012. – №2 (9). – 163 с.
Я54 / Н 35											н/аб
Вісник Національної юридичної академії України ім. Ярослава Мудрого. Серія: Філософія, філософія права, політологія, соціологія : зб. наук. пр. – Х. : Право, 2012.
№ 3 (13). – 312 с.				№ 4 (14). – 272 с.
Я54 / А 38										хр, н/аб, з/п, філ. № 1, 2
+ Повнотекст. док.
Громадянське суспільство в Україні: ретроспекція, сучасні правові доктринальні моделі та перспективи розвитку : зб. наук. пр. / НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України ; ред.: О. Д. Крупчан, О. В. Скрипнюк. – К., 2011. – 200 с.
Х061.091 / Г 87										хр
Державне будівництво та місцеве самоврядування : зб. наук. пр. / НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування. – Х. : Право, 2012. – Вип. 24. – 256 с.
Х620 / Д 36											хр, н/аб
+ Повнотекст. док.
Державне управління та місцеве самоврядування : зб. наук. пр. / Нац. акад. держ. управ. при Президентові України, Дніпропетр. регіон. ін-т держ. управ. – Д. : ДРІДУ НАДУ, 2012.
Вип. 2 (13). – 294 с.				Вип. 3 (14). – 315 с.
Х621 я54 / Д 36										н/аб
Питання інтелектуальної власності : зб. наук. пр. / АПрН України, НДІ інтелек. власності. – К. : НДІ ІВ НАПрНУ : Лазурит-Поліграф, 2011. – 288 с.
Х623.3 / П 35										хр
Проблеми законності : зб. наук. пр. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012.
Вип. 119. – 324 с.				Вип. 120. – 349 с.
Х0я54 / П 78							           хр, з/п, н/аб, філ. № 1, 2., Полт. ф-т.
+ Повнотекст. док.
Теорія і практика правознавства [Електронний ресурс] : електр. наук. фахове вид. Нац. ун-ту "Юрид. акад. України ім. Ярослава Мудрого" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – № 1 (2). – 342 с.
Х.я4 / Р 64											Повнотекст. док.
Теорія та практика судової експертизи і криміналістики : зб. наук. пр. / ХНДІ суд. експертиз ім. М. С. Бокаріуса, НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – Вип. 12. – 528 с.
Х629.341.3 / Т 338									хр, н/аб, ч.з. № 1, філ. № 1

Матеріали науково-практичних конференцій, наукових семінарів, "круглих столів"
Актуальні проблеми науки і практики цивільного, житлового та сімейного права : матеріали міжнар. наук.-практ. конф., присвяч. 91-річчю з дня народж. д-ра юрид. наук, проф. В. П. Маслова (Харків, 15 лют. 2013 р.) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", НАПрН України, Харків. обл. осередок всеукр. громад. орг. "Асоц. цивілістів України". – Х. : Право, 2013. – 400 с.
Х623 / А 43										хр, ч.з. № 1, н/аб, філ. № 2
Актуальні проблеми правознавства : зб. тез доп. I міжнар. наук.-практ. конф. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Асоц. правників України, Ліга студ., Харків. осередок. – Х. : МАДРИД, 2012. – 365 с.
Х.е(0)л0 / А 43										ч.з. № 1
Актуальні проблеми реформування кримінально-процесуального законодавства й удосконалення діяльності судових і правоохоронних органів України : матеріали міжнар. наук.-практ. конф. (Луганськ, 20 квіт. 2012 р.) / Луган. держ. ун-т внутр. справ ім. Е. О. Дідоренка. – Луганськ : РВВ ЛДУВС ім. Е. О. Дідоренка, 2012. – 576 с.
Х629.3 / А 43										ч.з. № 1
Актуальні проблеми трудового права в Україні : зб. тез студент. наук.-практ. конф., 26 груд. 2012 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Юрид. клініка, Каф. труд. права. – Х., 2012. – 228 с.
Х627 / А 43											ч.з. № 1
Антропологія права: філософський та юридичний виміри (стан, проблеми, перспективи) : ст. учасн. восьмого Міжнар. "круглого столу" (м. Львів, 7–8 груд. 2012 р.) / ЛНУ ім. І. Франка, НДІ держ. буд-ва та місц. самовряд. НАПрН України, Львів. лаб. прав людини і громадянина. – Л. : Галиц. друкар, 2013. – 596 с.
Х01 / А 72											хр
Вплив Європейського Союзу на національне адміністративне судочинство : матеріали наук.-практ. конф. 25–26 трав. 2011 р. = Einfluss der Europaischen Union auf die Nationale verwaltungsgerichtsbarkeit : Wissenschaftich-Praktisce Konferenz, 25–26 Mai 2011 / Харків. нац. ун-т внутр. справ, Нім. служба академ. обмінів, Ун-т ім. Георга-Августа (Гьотінген). – Х. : ХНУВС, 2012. – 149 с.
Х915.232.5 / В 80										ч.з. № 1
Детективная деятельность в Украине: проблемы и перспективы : материалы междунар. науч.-практ. конф., 25–26 янв. 2013 р. / Харьк. экон.-прав. ун-т, Совет адвокатов Харьк. обл., Квалификац.-дисциплинар. комис. Адвокатуры и др. – Х. : Право, 2013. – 124 с.
Х621.163.1 / Д 38										хр, н/аб
Захист прав і законних інтересів особи у кримінальному судочинстві : матеріали наук. семінару, 20 трав. 2011 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Ін-т вивч. пробл. злочинності. – Х. : ФІНН, 2011. – 160 с.
Х629.3 / З–38										хр
Інформаційне суспільство і держава: проблеми взаємодії на сучасному етапі : зб. наук. ст. та тез повідомл. за метеріалами міжнар. наук.-практ. конф., м. Харків, 26 жовт. 2012 р. / НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування, НДІ інформатики і права. – Х., 2012. – 214 с.
Х621.153 / И 74										хр, ч.з. № 1
Правові засади гарантування та захисту прав і свобод людини і громадянина : зб. наук. ст. та тез наук. повідомл. за матеріали Міжнар. наук.-практ. конф. 23 лист. 2012 р., м. Полтава / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Полтав. юрид. ін-т, НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування, Асоц. випускників НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Точка, 2012. – Ч. 1. – 444 с.
Х620.32 / П 68										ч.з. № 1
Правотворческая политика в современной России : [сб. науч. тр. по материалам всерос. круглого стола] / РАН, Саратов. фил. Ин-та государства и права, Ассоц. юрид. вузов России, Моск. гуманитар.-экон. ин-т. – Саратов ; Минеральные Воды, 2009. – 380 с.
Х062.01 (4РОС) / П 68									ч.з. № 1
Розвиток наук земельного, аграрного, екологічного та природоресурсного права [Електронний ресурс] : зб. наук. пр. круглого столу, 19 жовт. 2012 р. – К., 2012. – 415 с.
Х625 / Р 64											Повнотекст. док.
Роль і вплив практики адміністративного судочинства на розвиток публічного права : міжнар. наук.-практ. конф., м. Київ, 29–30 листоп. 2012 р. : до 10-ї річниці утворення Вищ. адмін. суду України / Вищ. адмін. суд України. – К. : Істина, 2012. – 392 с.
Х621.074 / Р 68										хр, ч.з. № 1
Сучасні засоби навчання іноземних мов у вищих навчальних закладах [Електронний ресурс] : міжвуз. наук.-практ. семінар, 31 січ. 2013 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 132 с.
Ш12/17 / С 91										Повнотекст. док.
Український соціум: соціально-політичний аналіз сучасності та прогноз майбутнього : зб. тез X Всеукр. студент. наук.-практ. конф., 20 квіт. 2012 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Харків. асоц. політологів. – Х., 2012. – 372 с.
С50 / У 45											хр
Юридична освіта
Робоча програма навчальної та виробничої практик для студентів Інституту підготовки кадрів для органів юстиції України зі спеціальності "Правознавство" (Державна виконавча служба України) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" : уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2013. – 17  с.
Х.р(4УКР)32 / Р 58 								хр, ч.з. № 1, студ. аб, навч. від.
Робоча програма навчальної та виробничої практик для студентів Інституту підготовки кадрів для органів юстиції України зі спеціальності "Правознавство" (Державна судова адміністрація України) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2013. – 15 с.
Х.р(4УКР)32 / Р 58								хр, н/аб, студ. аб, навч. від.
Робоча програма навчальної та виробничої практик для студентів Інституту підготовки кадрів для органів юстиції України зі спеціальності "Правознавство" (Органи юстиції) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2013. – 17 с.
Х.р(4УКР)32 / Р 58								хр, ч.з. № 1, студ. аб, навч. від.
Теорія держави і права
Мазуренко А. П. Российская правотворческая политика: концепция и реальность : монография / А. П. Мазуренко. – М. : Юрист, 2010. – 392 с.
Х062.01 (4РОС) / М 13									хр
Надобко С. В. Загальна теорія держави і права : навч. посіб. / С. В. Надобко. – Х. : Юрайт, 2012. – Ч. 1 : Теорія держави. – 152 с.
Х0 я7 / Н 17										ч.з. № 1, філ. № 1
Новітнє вченння про тлумачення правових актів : навч. посіб. з курсу тлумачення правових актів для суддів, що проходять підвищ. кваліф., і канд. на посади суддів, що проходять спец. підготовку : рекоменд. Вищ. кваліф. коміс. суддів України / відп. ред., кер. авт. кол. В. Г. Ротань. – Х. : Право, 2013. – 752 c.
Х062.05 я7 / Н 72										хр, ч.з. № 1
Общетеоретическая юриспруденция : учеб. курс / Нац. ун-т "Одес. юрид. акад." ; под ред. Ю. Н. Оборотова. – О. : Фенікс, 2011. – 436 с.
Х0 я7 / О–28										ч.з. № 1
Погорелов Є. В. Кодифікаційна діяльність в правовій системі України (загальнотеоретичний аспект) : монографія / Є. В. Погорелов. – Х. : НікаНова, 2012. – 166 с.
Х062.030 / П 43										хр, філ. № 1
Прокопов Д. Є. Розвиток теорії природного права у вітчизняній і російській правовій думці (середина ХІХ – початок ХХ століть) : монографія / Денис Прокопов. – К. : Логос, 2011. – 543 с.
Х08в72 / П 80										хр
Руднєва О. М. Міжнародні стандарти прав людини та їх роль у розвитку правової системи України : монографія / О. М. Руднєва. – Х. : ХНУВС, 2010. – 352 c.
Х062.09 / Р 83										хр, філ. № 1
Саннікова М. В. Декларація як джерело права в романо-германській правовій системі : наук. доп. / М. В. Саннікова ; НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування. – Х. : Юрайт, 2012. – 72 с. – (Наукові доповіді ; вип. 7).
Х081.1 / С 18										хр, н/аб
Історія вчень про державу і право
Кормич А. І. Історія вчень про державу і право : навч. посіб. / А. І. Кормич. – К. : Алерта, 2012. – 334 с.
Х1(0) я7 / К 66										ч.з. № 1
Історія держави і права
Белый И. Л. Римское частное право : учеб. эксперимент.-прагмат. пособ. / И. Л. Белый, П. М. Федосеев ;  Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – Х. : Бурун Книга, 2013. – 336 с.
Х2(0)323–62 / Б 43										ч.з. № 1, філ. № 1
Бойко І. Й. Правове регулювання цивільних відносин в Україні (IX–XX ст.) : навч. посіб. / І. Й. Бойко ; Львів. нац. ун-т ім. І. Франка. – К. : Атіка, 2012. – 348 с.
Х623–1 я7 / Б 77 										хр, філ. № 1
Навчально-методичний посібник з самостійної роботи студентів з історії держави і права зарубіжних країн [Електронний ресурс] : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 1 курсу ден. ф-тів  : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. О. В. Криворучко. – Х., 2013. – 28 с.
Х2(0) р / Н 15										Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник з самостійної роботи студентів з історії держави і права України [Електронний ресурс] : галузь знань 0304 "Право", освітн.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 1 курсу ден. ф-тів : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. О. В. Криворучко. – Х., 2013. – 24 с.
Х2(4УКР)р / Н 15										Повнотекст. док.
Тематика курсових робіт з історії держави і права зарубіжних країн [Електронний ресурс] : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Д. Гончаренко [та ін.]. – Х., 2012. – 30 с.
Х2(0) р / Т 32										Повнотекст. док.
Тематика курсових робіт з історії держави і права України [Електронний ресурс] : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Д. Гончаренко [та ін.]. – Х., 2012. – 29 с.
Х2(4УКР) р / Т 32										Повнотекст. док.
Конституційне право
Актуальні проблеми конституційного права України : підручник / Нац. акад. внутр. справ ; ред. A. Ю. Олійник. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 554 с.
Х620 я7 / А 43										ч.з. № 1, філ. № 1
Державне будівництво та місцеве самоврядування в Україні : навч. посіб. / за ред. В. М. Бесчастного. – К. : Знання, 2012. – 652 c.
Х620.6 я7 / Д 36										ч.з. № 1
Державний суверенітет в умовах європейської інтеграції [Електронний ресурс] : монографія / НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування ; за ред.: Ю. П. Битяк, І. В. Яковюк. – К. : Ред. журн. "Право України", 2012. – 336 с. – (Академічні правові дослідження). – Дод. до юрид. журн. "Право України".
Х620.420.01 / Д 36										Повнотекст. док.
Завдання для практичних занять та контрольних робіт з навчальної дисципліни "Державне будівництво і місцеве самоврядування в Україні" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.–кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 3 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. Г. Серьогіна [та ін.]. – Х., 2013. – 35 с.
Х620.6 / З–13				хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Закон України "Про вибори народних депутатів України" : чинне законодавство зі змінами та допов. станом на 1 січ. 2012 р. : відповідає офіц. текстові. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 164 с.
Х620.526.2 –32 / З–19									філ. № 1
Закон України "Про засади державної мовної політики" : станом на 14 серп. 2012 р. (відповідає офіц. текстові). – К. : Правова єдність : Алерта, 2012. – 31 с.
Х620.4–32/ З–19										ч.з. № 1, філ. № 1
Закон України "Про столицю України – місто-герой Київ" : наук.-практ. комент. / НАПрН України, Київ. регіон. центр ; за ред.: О. В. Скрипнюка, І. А. Тимченка, В. П. Тихого. – Х. : Право, 2012. – 248 с.
Х620.8 –32.23 / З–19									ч.з. № 1, 2
Кармазін Ю. А. Конституція, яку ми захищаємо : виступи нар. депутата України на пленар. засід. Конституц. Суду України у зв'язку з прийнятими рішеннями / Ю. А. Кармазін. – К. : Логос, 2011. – 203 с.
Х620.12(4УКР) / К 24									хр
Методичні рекомендації та завдання до індивідуальної роботи студентів з навчальної дисципліни "Муніципальне право" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", ніпрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; ред.: С. Г. Серьогіна, І. І. Бодрова. – Х., 2013. – 27 с.
Х620.612 р / М 54			         хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Молдован В. В. Конституційні права, свободи та обов'язки людини і громадянина : навч. посіб. / В. В. Молдован, Л. І. Чулінда. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 206 с.
Х620.32 я7 / М 75										ч.з. № 1, філ. № 1
Муниципальное право Российской Федерации : учебник для вузов / под ред. Н. С. Бондаря. – 3-е изд., перераб. и доп. – М. : Юрайт, 2013. – 721 с.
Х620.612 (4РОС) / М 90									хр
Навчально-методичний посібник для практичних занять та самостійної роботи з навчальної дисципліни "Державне будівництво і місцеве самоврядування в Україні" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.–кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. Г. Серьогіна [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 92 с.
Х620.61 / Н 15			          хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Конституційне право України" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 136 с.
Х620 р / Н 15			         хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Муніципальне право" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. С. Г. Серьогіна [та ін.]. – Х., 2013. – 59 с.
Х620.612 р / Н 15			           хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Падалко Г. В. Теорія служби в органах місцевого самоврядування в Україні: муніципально-правове дослідження : монографія / Г. В. Падалко. – Х. : Право, 2012. – 288 с.
Х620.612 / П 12										хр, н/аб
Погорілко В. Ф. Конституційне право України : підручник / В. Ф. Погорілко, В. Л. Федоренко ; Нац. акад. внутр. справ. – 4-вид. перероб. та доопр. – К. : Ліра-К, 2012. – 576 с.
Х620(4УКР) я73 / П 43									ч.з. № 1, філ. № 1
Проблеми конституційно-правового регулювання організації та функціонування органів влади Автономної республіки Крим : наук. доп. / НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування. – Х. : Оберіг, 2012. – 148 с. – (Наукові доповіді ; вип. 4).
Х620.420.031 (4УКР–6КРМ) / П 78								хр, н/аб, ч.з. № 1
Програма навчальної дисципліни "Державне будівництво і місцеве самоврядування в Україні" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. Г. Серьогіна, П. М. Любченко, Л. В. Челомбітько. – Х., 2012. – 14 с.
Х620.61 р / П 78			           хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Муніципальне право" : (освіт.–кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. Г. Серьогіна, П. М. Любченко, І. І. Бодрова. – Х., 2012. – 9 с.
Х620.612 р / П 78			          хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Совгиря О. В. Конституційне право України : повний курс : навч. посіб. / О. В. Совгиря, Н. Г. Шукліна. – 2–ге вид., перероб. і доп. – К. : Юрінком Інтер, 2012. – 544 с.
Х620 я7 / С 56										ч.з. № 1, філ. № 1
Україна. Адміністративно-територіальний устрій : станом на 1 січ. 2012 р. / Верх. Рада України. – К. : Парлам. вид-во, 2012. – 784 с.
Х620.420.031 / У 45										хр
Шеверєва В. Є. Проблеми правового регулювання предвиборної агітації в Україні : монографія / В. Є. Шеверєва ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Слово, 2012. – 316 с.
Х620.5 / Ш 37										хр, н/аб, ч.з. № 1
Адміністративне право
Адміністративне право України. Загальна частина. Академічний курс : [підручник] / за заг. ред. О. М. Бандурка. – Вид. 2-ге. – Х. : Золота миля, 2012. – 584 с.
Х621 я7 / К 61										ч.з. № 1
Бандурка О. М. Поліція в Україні: історико-правове дослідження (початок XVIII ст. – 1917 р.) : [монографія] / О. М. Бандурка. – Х. : Золота миля, 2012. – 616 c.
Х621.163 –1 / Б 23										хр, філ. № 1
Бринцева Л. В. Сутність адміністративно-правових спорів та особливості адміністративного порядку їх вирішення в Україні : монографія / Л. В. Бринцева ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Юрайт, 2012. – 208 с.
Х621.074 / Б 87										хр, н/аб, ч.з. № 1
Завдання до практичних занять і курсових робіт з навчальної дисципліни "Митне право України" [Електронний ресурс] : (галузь занань 0304 "Право", освіньо-кваліф. рівень "Спеціаліст", напрям підгот. 7.03040101 "Правознавство") : для студ. 5 курсу заоч. ф-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. Г. Шульга [та ін.]. – Х., 2013. – 33 с.
Х621.165.203.1 р / З–13									Повнотекст. док.
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Адміністративна відповідальність" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.–кваліф. рівень "Спеціаліст", спец. 7.03040101 "Правознавство") : для студ. 5 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. В. Зуй. – Х., 2013. – 20 с.
Х621.033.2 р / З–13				хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Митне право України" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 3 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. Г. Шульга [та ін.]. – Х., 2013. – 20 с.
Х621.165.203.1 р / З 13			хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Розгляд судами адміністративних справ" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. ф-ту підгот. проф. суддів заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад: Н. Б. Писаренко, В. А. Сьоміна. – Х., 2013. – 16 с.
Х621.074 р / З–13							          хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Закон України про захист прав споживачів : станом на 1 січ. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 48 с.
Х621.159.2(4УКР)–32 / З–19									ч.з. № 1, 2
Закон України про міліцію. Закон України про оперативно-розшукову діяльність. Закон України про дисциплінарний статут органів внутрішніх справ України. Статут патрульно-постової служби міліції України : станом на 28 січ. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 200 с.
Х621.163 –32 / З–19										ч.з. № 1, 2
Законодавство України про захист прав споживачів : зб. офіц. текстів законів станом на 5 берез. 2012 р. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 330 с.
Х621.159.2 –32 / З–19									ч.з. № 1
Законодавство України про освіту : зб. офіц. текстів законів станом на 1 лют. 2012 р. / уклад. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 274 c.
Х621.151 / З–19										ч.з. № 1
Законодавство України про правоохоронні та контролюючі органи : станом на 1 січ. 2013 р.: відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 168 с.
Х621(4УКР)–32 / З 19									ч.з. № 1, 2
Законодавство України про торгівлю і торговельне обслуговування : зб. офіц. тестів законів станом на 15 лют 2012 р. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 408 с
Х621.147 / З–19										ч.з. № 1
Кірмач А. В. Проходження державної служби: європейський досвід правового релюгування : монографія / А. В. Кірмач ; НАН України, Ін-т держ. і права ім. В. М. Корецького. – К., 2011. – 192 с.
Х621.02 / К 43										хр
Кодекс України про адміністративні правопорушення : станом на 22 січ. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 320 с.
Х621.0 –324 / К 57										ч.з. № 1, 2
Крутов В. В. Становлення і розвиток недержавних суб'єктів сектору безпеки України (система безпеки підприємництва) : аналіт. доп. : (препринт) / В. В. Крутов, В. Г. Пилипчук ; Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2011. – 108 с.
Х621.14 / К 84										хр
Методичні рекомендації для виконання індивідуальної роботи з адміністративного права [Електронний ресурс] : (галузь занань 0304 "Право", освіт.-кваліф. ріень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 2 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Ю. Битяк [та ін.]. – Х., 2013. – 19 с.
Х621 р / М 54										Повнотекст. док.
Митний кодекс України : станом на 1 січ. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 384 с.
Х621.165.203.1 –324 / М 66									ч.з. № 1, 2
Митний контроль автомобільних перевезень : зб. законодавства станом на 21 трав. 2012 р. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 176 с.
Х621.165.203.1 / М 66									ч.з. № 1, філ. № 1
Обрусна С. Ю. Адміністративно-правові засади судової реформи в Україні: теорія, історія, сучасність : монографія / С. Ю. Обрусна ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х. : ХНУВС, 2010. – 304 с.
Х621.164 / О–24										хр, філ. № 1
Плеханов А. М. Отдельный корпус пограничной стражи на границе России (1893–1919) / А. М. Плеханов, А. А. Плеханов. – М. : Граница, 2012. – 520 с. : ил.
Х621.165.203.1 (4РОС) –1 / П 38								хр
Присяжнюк А. Й. Організаційно-правові засади державного контролю у сфері виконавчої влади : монографія / А. Й. Присяжнюк ; Харк. нац. ун-т внутр. справ. – Х. : Золота миля, 2012. – 398 с.
Х621.011 / П 77										хр, філ. № 1
Смєлов В. А. Ігор Смешко : незакінчене досьє генерала розвідки... / В. А. Смєлов. – К. : Самміт–Книга, 2012. – 568 с.
Х.д / С 50											хр, н/аб, філ. № 2
Тематика курсових робіт з адміністративного права [Електронний ресурс] : (галузь занань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 2 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. П. Битяк [та ін.]. – Х., 2013. – 79 с.
Х621 р / Т 32										Повнотекст. док.
Теорія та практика правоохоронної діяльності органів внутрішніх справ України : навч. посіб. / Відкрит. міжнар. ун-т розвитку людини "Україна" ; за ред.: М. І. Іншин, В. І. Олефір. – К. : Хай-Тек Прес, 2012. – 1192 с.
Х621.163 я73 / Т 33										ч.з. № 1, н/аб
Інформаційне право
Ліпкан В. А. Систематизація інформаційного законодавства України : монографія / В. А. Ліпкан, В. А. Залізняк ; Акад. наук вищ. освіти України, Global organization of allied leadership, Academy of open society security. – К. : ФОП Ліпкан О. С., 2012. – 304 с. – (Ordo ordinans).
Х621.153 / Л 61										хр
Шепета О. В. Адміністративно-правові засади технічного захисту інформації : монографія / О. В. Шепета ; Акад. наук вищої освіти України, Global organization of allied leadership, Academy of open society security. – К. : ФОП Ліпкан О. С., 2012. – 296 с. – (Ordo ordinans).
Х621.153 / Ш 48										хр
Фінансове право
Попова С. М. Організація податкового контролю : наук.-практ. посіб. / С. М. Попова, В. Д. Понікаров. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 290 с.
Х622.02 / П 58										хр, філ. № 1
Цивільне право
Бандурка А. М. Правовое регулироование иностранных инвестиций в Украине : монография / А. М. Бандурка, О. В. Носова. – Х. : Золотая миля, 2011. – 400 с.
Х623.17 / Б 23										хр, філ. № 1
Законодавство України про приватизацію : зб. офіц. текстів законів станом на 15 лют. 2012 р. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 374 с.
Х623.110.41 / З–19										ч.з. № 1
Котирло О. О. Біржове право : навч. посіб. / О. О. Котирло ; Нац. акад. внутр. справ. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 268 с.
Х623.16 я7 / К 73										ч.з. № 1, філ. № 1
Майданик Р. А. Цивільне право. Загальна частина : підручник / Р. А. Майданик ; Київ. нац. ун-т ім. Тараса Шевченка, Юрид. ф-т. – К. : Алерта, 2012. – Т. 1 : Вступ у цивільне право. – 471 с.
Х623 я7 / М 14										ч.з. №1, філ. № 1
Зобов’язальне право
Гриняк А. Б. Особливості правового регулювання відносин за договорами підряду : монографія / А. Б. Гриняк ; НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України. – К., 2011. – 300 с.
Х623.211.61 / Г 85										хр
Законодавство України про страхування : зб. офіц. текстів законів станом на 3 верес. 2012 р. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 410 с.
Х623.212.1 –32 / З–19									ч.з. № 1, філ. № 1
Кодекс торговельного мореплавства України : станом на 22 січ. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 128 с.
Х623.211.94–324 / К 57									ч.з. № 1, 2
Краснова М. В. Договори в екологічному праві України : нач. посіб. / М. В. Краснова. – К. : Алерта, 2012. – 216 с.
Х623.204 / К 78										хр, філ. № 1
Крупчан О. Д. Агентський договір : порівняльно-правовий аналіз за законодавством України та Республіки Молдова : монографія / О. Д. Крупчан, В. В. Проценко ; НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України. – К. : НДІ приват. права і підприємництва, 2011. – 357 с.
Х623.204 / К 84										хр
Опадчий І. М. Грошові зобов'язання у приватному праві : [монографія] / Ігор Опадчий. – Вид. 2-ге. – К. : Юстініан, 2012. – 226с.
Х623.21 / О–60										хр, філ. № 1
Житлове право
Житлове право : навч. посіб. / Є. І. Федик [та ін.]. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 150 с
Х623.211.33 / Ж 74										ч.з. № 1, філ. № 1
Житловий кодекс Української РСР : станом на 1 січ. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 80 с.
Х623.211.33–324 / Ж 74									ч.з. № 1
Право інтелектуальної власності
Кравець В. Р. Право інтелектуальної власності (у запитаннях і відповідях) : навч. посіб. / В. Р. Кравець, В. Г. Олюха. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 264 с. : табл. 
Х623.3 я7 / К 77										ч.з. № 1, філ. № 1
Коваль І. Ф. Захист прав у сфері промислової власності: проблеми законодавчого забезпечення та правозастосування : монографія / І. Ф. Коваль ; НАПрН України, НДІ ін-т інтелект. власності. – К. : НДІ ІВ НАПрНУ : Лазурит-Поліграф, 2011. – 320 с.
Х623.316 / К 56										хр
Право інтелектуальної власності : навч. посіб. / за ред.: В. Р. Кравця, В. Г. Олюхи. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 270 с.
Х623.3 я7 / П 68										ч.з. № 1, філ. № 1
Теоретико-прикладні проблеми кодифікації законодавства у сфері інтелектуальної власності : монографія / НАПрН України, НДІ інтелект. власності. – К. : НДІ ІВ НАПрНУ : Лазурит-Поліграф, 2011. – 326 с.
Х623.3 / Т 33										хр
Фордзюн Ю. І. Основи інтелектуальної власності : навч. посіб. / Ю. І. Фордзюн, В. М. Кабацій ; Мукачів. держ. ун-т. – К. : Кондор, 2012. – 208 с.
Х623.3 я73 / Ф 79								         ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1, 2
Спадкове право
Печений О. П. Спори про спадщину : [судова практика] / О. П. Печений. – Х. : Фактор, 2013. – 256 с. – (Судова практика і коментарі).
Х623.8 / П 31										н/аб
Господарське право
Апанасенко К. І. Дозвільна система у сфері господарської діяльності. Науково–практичний коментар Закону України "Про дозвільну систему у сфері господарської діяльності". Законодавтво. Судова практика : наук.-практ. посіб. / К. І. Апанасенко. – К. : Юрінком Інтер, 2012. – 312 с. – (Правозастосування).
Х623.90 (4УКР) –32.23 / А 76								ч.з. № 1, 2
Відкриття і припинення підприємницької діяльності: зб. законодавства і зразків док. / ред. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 422 с.
Х623.9 –32 / В 42										ч.з. № 1
Господарське право : підручник / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за заг. ред.: Д. В. Задихайло, В. М. Пашков. – Х. : Право, 2012. – 696 с.
Х623.9 я7 / Г 72										хр, ч.з. № 1, 2
+ Повнотекст. док.
Знаменский Г. Л. Новое хозяйственное право. Избранные труды : сб. науч. тр. / Г. Л. Знаменский. – К. : Юринком Интер, 2012. – 488 с.
Х623.9 / З–72										хр
Програма навчальної дисципліни "Організація правової роботи на підприємствах, в установах, організація" : (галузь знань 0304 "Право", освітньо–кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.01030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Д. В. Задихайло [та ін.]. – Х., 2013. – 14 с.
Х623.9 р / П 78						         хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1
+ Повнотекст. док.
Сімейне право
Міненкова Н. О. Усиновлення в Україні. Порядок. Процедура. Судова практика : посібник / Н. О. Міненкова, О. П. Печений. – Х. : Харків юрид., 2012. – 80 с.
Х624.5 / М 61									хр, н/аб, ч.з. № 1, філ. № 2
Масюк В. Как зарегистрировать и расторгнуть брак в Украине / В. Масюк, Ю. Крайт. – Х. : Право, 2013. – 116 с.
Х624.3 / М 32										хр, н/аб
Мироненко В. П. Сімейне право України : підручник / В. П. Мироненко, С. А. Пилипенко. – К. : Правова єдність, 2011. – 477 с.
Х624 я73 / М 64										ч.з. № 1
Земельне право
Земельні та майнові паї. Оренда землі : зб. законодавства станом на 1 листоп. 2012 р. / упоряд. А. В. Григоренко. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 192 с.
Х625.13 –32 / З–51										ч.з. № 1, філ. № 1
Земельне законодавство України : зб. офіц. текстів законів станом на 3 верес. 2012 р. / уклад. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 384 с.
Х625 –32 / З–51										ч.з. № 1, філ. № 1
Земельний кодекс України : станом на 1 січ. 2013 р.: відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 120 с.
Х625–324 / З–51										ч.з. № 1, 2
Мірошниченко А. М. Земельне право України : навч. посіб. / А. М. Мірошниченко ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К. : Алерта, 2012. – 392 с.
Х625 / М 11										ч.з. №1, філ. № 1
Правове регулювання екологічних, аграрних та земельних відносин в Україні: сучасний стан і напрями вдосконалення : монографія / НДІ правознавства НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред.: А. П. Гетьмана, В. Ю. Уркевича. – Х. : Право, 2012. – 448 с.
Х625 / П 68											хр, н/аб
+ Повнотекст. док.
Процевський В. О. Водне право України : навч. посіб. / В. О. Процевський, О. М. Шуміло. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 176 с.
Х625.0 / П 84										ч.з. № 1, філ. № 1
Санніков Д. В. Особливості використання і охорони земельних ділянок для садівництва громадян : монографія / Д. В. Санніков. – Х. : ФІНН, 2010. – 160 с. – (Бібліотека юриста).
Х625.112 / С 18										хр, н/аб
Екологічне право
Екологічне законодавство України : зб. офіц. текстів законів станом на 25 верес 2012 р. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 686 с.
Х625.8 –32 / Е 45										ч.з. № 1, філ. № 1
Екологічне право України : підручник / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред. І. I. Каракаша. – К. : Фенікс, 2012. – 788 c.
Х625.8 я7 / Е 45										ч.з. № 1, філ. № 1
Екологічне право України. Особлива частина : навч. посіб. / О. М. Шуміло [та ін.]. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 432 с.
Х625.8 я7 / Е 45										ч.з. № 1, філ. № 1
Правові аспекти державного контролю за використанням та охороною земель, відповідальність за порушення земельного законодавства : станом на 29 жовт. 2012 р. / упоряд. А. В. Григоренко. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 482 с.
Х625.801 –32 / П 68										ч.з. № 1, філ. № 1
Правові форми екологічного контролю : навч. посіб. / Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка ; ред. М. В. Краснова. – К. : Правова єдність : Алерта, 2012. – 760 c.
Х625.8 / П 68										ч.з. № 1, філ. № 1
Аграрне (сільськогосподарське) право
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Аграрне право" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.–кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 3 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. Статівка А. М. – Х., 2013. – 9 с.
Х626 р / З–13				хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Законодавство України про сільське господарство : зб. офіц. текстів законів станом на 5 берез. 2012 р. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 122 с.
Х626 –32 / З–19										ч.з. № 1, філ. № 1
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Аграрне право" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Жушман [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 108 с.
Х626р / Н 15 						хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2
+ Повнотекст. док.
Панченко В. В. Внутрішньогосподарські локальні нормативно-правові акти сільськогосподарських підприємств як форма аграрного права : монографія / В. В. Панченко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ;. – Х. : С. А. М., 2012. – 164 с.
Х626.10 / П 16								         хр, н/аб, ч.з. № 1, філ. № 2
Програма навчальної дисципліни "Аграрне право" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. П. Жушман [та ін.]. – Х., 2013. – 15 с.
Х626 р / П 78			         хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Самсонова Я. О. Правові засади виробництва й реалізації виноградної продукції в Україні : монографія / Я. О. Самсонова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : С. А. М., 2012. – 176 с.
Х626.0 / С 17								      хр, н/аб, ч.з. № 1, філ. № 1, 2
+Повнотекст. док.
Трудове право
Венедіктов С. В. Правове регулювання трудових відносин: вітчизняний та зарубіжний досвід : навч. посіб. / С. В. Венедіктов. – К. : Алерта, 2012. – 368 с.
Х627 / В 29											ч.з. № 1, філ. № 1
Дараганова Н. В. Трудові спори : навч. посіб. / Н. В. Дараганова. – К. : Правова єдність : Алерта, 2012. – 272 с.
Х627.52 я7 / Д 20										ч.з. № 1, філ. № 1
Закон України "Про зайнятість населення" : станом на 22 серп. 2012 р. (відповідає офіц. текстові). – К. : Правова єдність : Алерта, 2012. – 56 с.
Х627.03 –32 / З–19										ч.з. № 1, філ. № 1
Законодавство України про працю : зб. офіц. тектів законів станом на 1 берез. 2012 р. / уклад. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 488 с.
Х627–32 / З–19										ч.з. № 1
Збірник законодавчих актів про працю : станом на 10 січ. 2013 р. / упоряд.: Г. С. Гончарова, В. В. Жернаков. – Х. : Право, 2013. – 512 с.
Х627–32 / З–41										ч.з. № 1, 2
Навчально-методичний посібник з трудового права : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 3 курсу заоч. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Жернаков [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 48 с.
Х627 р / Н 15				хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Процевський В. О. Приватно-правове та публічно-правове регулювання соціально-трудових відносин : монографія / В. О. Процевський. – Х. : ХНАДУ, 2012. – 332 с.
Х627 (4УКР) / П 84										хр
Трудове право : підручник / за ред.: М. І. Іншина, В. І. Щербини. – Х. : НікаНова, 2012. – 560 с.
Х627 я7 / Т 78									         ч.з. № 1, філ. № 1
Право соціального забезпечення
Законодавство України про соціальний захист : зб. офіц. текстів законів станом на 1 лют. 2012 р. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 574 с.
Х627.6 –32 / З–19										ч.з. № 1
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Право соціального забезпечення" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. 5 курсу ден. ф-тів № 2, № 10 / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Жернаков [та ін.]. – Х., 2013. – 40 с.
Х627.6 р / Н 15						хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1
+ Повнотекст. док.
Правові проблеми пенсійного забезпечення в Україні : монографія / Ін-т держ. і права ім. В. М. Корецького НАН України ; наук. ред.: Н. М. Хуторян, М. М. Шумило. – К. : Ін Юре, 2012. – 540 с.
Х627.6 / П 68										хр, н/аб, філ. № 1
Кримінальне право
Селецький С. І. Кримінальне право України. Загальна частина  : навч. посіб. / С. І. Селецький. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 180 с.
Х628.10я73 / С 29										ч.з. № 1, філ. № 1
Селецький С. І. Кримінальне право України. Особлива частина  : навч. посіб. / С. І. Селецький. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 330 с.
Х628.10я73 / С 29										ч.з. № 1, філ. № 1
Кримінологія
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Кримінологія" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство" (9 семестр) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Голіна [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 96 с.
Х628.3 р / Н 15							хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від., філ. № 1, 2
+ Повнотекст. док.
Кримінально-виконавче право
Автухов К. А. Виконання покарання у виді арешту: сучасні проблеми організації та правового регулювання : монографія / К. А. Автухов. – Х. : Право, 2013. – 200 с.
Х628.402.12 / А 22										хр, н/аб
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Організаційно-правові засади діяльності державної пенітенціарної служби України в установах виконання покарань" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство") : для студ. 5 курсу ф-ту підгот. кадрів для Держ. пенітенц. служби України / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: К. А. Автухов, І. С. Яковець. – Х., 2013. – 38 с.
Х628.401 р / З–13						     хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 2
+ Повнотекст. док.
Кримінально-виконавче право України (схеми і таблиці) : навч. посіб. / МВС України, ХНУВС ; ред.: О. В. Лісіцков, О. М. Литвинов, Є. Ю. Бараш. – Х. : Тім Пабліш Груп, 2012. – 210 с.
Х628.4 я7 / К 82										ч.з. № 1, філ. № 1
Кримінально-виконавчий кодекс України : станом на 16 січ. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 88 с.
Х628.4 –324 / К 82										ч.з. № 1, 2
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Кримінально-виконавче право" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 8.030401 "Правознавство"; освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013. – 112 с.
Х628.4 р / Н 15			          хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Кримінально-виконавче право" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Лисодєд, Л. П. Оніка, А. Х. Степанюк. – Х., 2012. – 21 с.
Х628.4 р / П 78			        хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Система судових органів
Бринцев В. Д. Судовий конституціоналізм в Україні: доктрина і практика формування : у 2 кн. : монографія / В. Д. Бринцев ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2013. – Кн. 1. – 392 с.
Х629.015.2 / Б 87										хр, н/аб
Головін А. С. Права людини: інтерпретаційна діяльність Конституційного Суду України / А. С. Головін. – К. : Логос, 2012. – 369 с.
Х629.015.2 / Г 61										хр
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Організація роботи суду" [Електронний ресурс] : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. ф-ту № 8 ден. форми навч. : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін [та ін.]. – Х., 2013. – 11 с.
Х629.01 р / З–13										Повнотекст. док.
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Судове право" : галузь знань 0304 "Право", освіт.–кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. ф-ту № 8 ден. форми навч. : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін [та ін.]. – Х., 2013. – 20 с.
Х629.01 р / З–13										Повнотекст. док.
Закон України "Про адвокатуру та адвокатську діяльність" : станом на 7 верес. 2012 р. (відповідає офіц. текстові). – К. : Правова єдність : Алерта, 2012. – 48 с.
Х629.08 –32 / З–19										ч.з. № 1, філ. № 1
Збірник постанов Пленуму Верховного Суду України з цивільних справ (1972–2012 роки) : станом на 1 листоп. 2012 р. / упоряд.: В. І. Борисова, І. П. Жигалкін, О. М. Сибига. – Х. : Право, 2012. – 376 с.
Х629.014–91 / З–41										ч.з. № 1
Лапкін А. В. Організація судових та правоохоронних органів України у схемах : навч. посіб. / А. В. Лапкін. – Х. : Право, 2012. – 136 с.
Х629.0 / Л 24									ч.з. № 1, 2, н/аб, філ. № 1
Молдован В. В. Судоустрій: Україна, Велика Британія, Російська Федерація, США, ФРН, Франція. Судові органи ООН : навч. посіб. / В. В. Молдован, А.  В Молдован ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка. – К. : Центр учб. л-ри, 2013. – 364 с.
Х629.0 я73 / М 75									ч.з. № 1, філ. № 1
Постанови Пленуму Верховного Суду України в цивільних, господарських та адміністративних справах : станом на 19 верес. 2012 р. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 420 с.
Х629.014–91 / П 63									ч.з. № 1, філ. № 1
Рішення Конституційного Суду України : зб. станом на 22 жовт. 2012 р. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 570 с.
Х629.015.2 / Р 57									ч.з. № 1, філ. № 1
Судова практика Вищого спеціалізованого суду України з розгляду цивільних і кримінальних справ / Вищ. спеціаліз. суд України з розгляду цивіл. і кримін. справ ; за заг. ред. : С. М. Міщенко. – Офіц. вид. – К. : Ін Юре, 2012. – Кн. 2 : Кримінальні справи. – 2012. – 496 с.
Х629.015 / С 89										хр
Тематика курсових робіт з судового права та методичні поради до їх виконання [Електронний ресурс] : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство" для студ. ф-ту № 8 ден. форми навч. : електрон. вид. / уклад. І. Є. Марочкін [та ін.] . – Х. : Нац. ун-т "Юрид. акад. України ім. Ярослава Мудрого", 2013. – 18 с.
Х629.01 р / Т 32										Повнотекст. док.
Система органів прокуратури
Галузеві накази Генерального прокурора України : зб. станом на 8 жовт. 2012 р. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 264 с.
Х629.11 / Г 16										ч.з. № 1, філ. № 1
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Організація роботи в органах прокуратури" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.–кваліф. рівень "Спеціаліст", спец. 7.03040101 "Правознавство") : для студ. 4 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін, І. В. Назаров, А. В. Лапкін. – Х., 2013. – 10 с.
Х629.1р / З 13						         хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1
+ Повнотекст. док.
Закон України "Про прокуратуру". – К. : Правова єдність : Алерта, 2012. – 48 с.
Х629.1 –32 / З–19									        ч.з. № 1, філ. № 1
Лапкін А. В. Правові основи прокурорської діяльності : наук.-практ. посіб. / А. В. Лапкін. – 2–ге вид., змін. і допов. – Х. : Право, 2013. – 320 с.
Х629.1 / К 23										ч.з. № 1, н/аб
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Основи прокурорської діяльності" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напріям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 4 курсу Ін-ту підгот. юрид. кадрів для СБУ України, Ін-ту підгот. кадрів для орг. юстиції, дених фак-тів № 2, 3, 6, 7, 9, 10 Ін-ту підгот. слід. кадрів для ОВС / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 84 с.
Х629.11 р / Н 15			хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Навчально–методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни "Основи прокурорської діяльності" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напріям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4 курсу Ін-ту підгот. кадрів для органів. прокуратури України / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 84 с.
Х629.11 р / Н 15							         хр, ч.з. № 1, н/аб, навч. від., філ. № 2
+ Повнотекст. док.
Попов Г. В. Діяльність органів прокуратури у сфері захисту прав дітей / Г. В. Попов ; Нац. акад. прокуратури України. – К. : Алерта, 2012. – 168 с. – (Бібліотека прокурора).
Х629.12 / П 58										хр, філ. № 1
Цивільний процес
Виконавче провадження [Електронний ресурс] : хрестоматія на 2013/2014 навч. р. (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ ф-ту № 4 : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Комаров [та ін.]. – Х., 2013. – 730 с.
Х629.217.7 / В 43										Повнотекст. док.
Законодавство України про нотаріат : зб. офіц. текстів законів станом на 1 берез. 2012 р. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 420 с.
Х629.219–32 / З–19										ч.з. № 1
Коротюк О. В. Нотаріальне посвідчення договорів. Практичні рекомендації / О. В. Коротюк ; Київ. міське від-ня Укр. нотаріал. контори. – К. : Юрінком Інтер, 2012. – 312 с.
Х629.219 / К 68										філ. № 1
Наказне провадження в цивільному процесі : монографія / за заг. ред. В. І. Бобрика ; НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України. – К. : НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України, 2011. – 202 с.
Х629.217.4 / Н 21										хр
Порядок вчинення нотаріальних дій нотаріусами України : станом на 12 берез. 2012 р. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 92 с.
Х629.219 / П 60										ч.з. № 1, н/аб
Проблеми оптимізації цивільного процесу в Україні : монографія / НДІ приват. права і підприємництва НАПрН України ; за ред. : О. Д. Крупчана. – К. : НДІ приват. права і підприємництва, 2011. – 179 с.
Х629.2 / П 78										хр
Провадження у справі до судового розгляду [Електронний ресурс] : хрестоматія на 2013–2014 навч. р. (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. 5 курсу ф-ту № 4 : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Комаров, К. В. Гусаров, А. Ю. Каламайко. – Х., 2013. – 515 с.
Х629.217.3 / П 78										Повнотекст. док.
Фурса С. Я. Збірник позовних заяв. Як звернутися до суду загальної юрисдикції : практ. посіб. / С. Я. Фурса, Т. М. Кучер, Є. І. Фурса. – К. : КНТ, 2012. – 216 с.
Х629.213 / Ф 95										ч.з. № 1, філ. № 1
Цивільний процес України : підручник / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред.: Р. М. Мінченко, І. В. Андронова. – Х. : Одіссей, 2012. – 496 с.
Х629.2 я7 / Ц 57										ч.з. № 1, філ. № 1
Господарський процес
Господарський процесуальний кодекс України : станом на 1 січ. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 96 с.
Х629.221–324 / Г 72										ч.з. № 1, 2
Законодавство і узагальнення судової практики з питань банкрутства : зб. офіц. текстів законів станом на 26 берез. 2012 р. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 420 с.
Х623.212.4–32 / З–19									ч.з. № 1
Законодавство і узагальнення судової практики з питань банкрутства : зб. офіц. текстів законів станом на 15 квіт. 2012 р. / упоряд. Ю. І. Руснак. – К. : Центр учб. л-ри, 2012. – 420 с.
Х623.212.4–32 / З–19									філ. № 1
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Судочинство в господарських судах" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. В. Комаров. – Х. : Право, 2012. – 68 с.
Х629.221р / Н 15						хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1
+ Повнотекст. док.
Окремі питання розгляду господарськими судами справ за участю іноземних юридичних осіб / упоряд.: В. І. Борисова [та ін.] . – Х. : Право, 2012. – 528 с.
Х629.211.1 / О–51								 		ч.з. № 1, н/аб
Судова практика з питань господарського права / упоряд. В. І. Борисова [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 432 с.
Х629.221–8 / С 89										ч.з. № 1
Кримінальний процес
Зейкан Я. П. Адвокат: кримінальні справи : метод. поради : у 2 ч. / Я. П. Зейкан. – К. : Дакор, 2012. – 728 с.
Х629.316 / З–47										хр, філ. № 1
Зейкан Я. П. Адвокат: цивільні справи : метод. поради / Я. П. Зейкан. – К. : Дакор : Світ книг, 2012. – 688 с.
Х629.316 / З–47										хр, філ. № 1
Каркач П. М. Державне обвинувачення в суді за новим кримінальним процесуальним законодавством України : навч. посіб. / П. М. Каркач. – Х. : Право, 2013. – 184 с.
Х629.374.012 / К 23										ч.з. № 1, філ. № 1
Кримінальний процесуальний кодекс України : станом на 1 січ. 2013 р. : відповідає офіц. тексту. – Х. : Право, 2013. – 344 с.
Х629.3–324 / К 82										ч.з. № 1, 2
Кримінальний процесуальний кодекс України : наук.-практ. комен. : у 2 т. / НАПрН України ; ред.: В. Я. Тація, В. П. Пшонки. – Х. : Право, 2012. – Т. 1. – 768 с.
Х629.3(4УКР)–32.23 / К 82			           хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
Мирошниченко Є. О. Особливості застосування нового Кримінального процесуального кодексу України в суді. Зразки процесуальних документів : практ. посіб. / Є. О. Мирошниченко. – Х. : Харків юрид., 2012. – 176 с. – (Настільна книга судді).
Х629.374 / М 64										хр, філ. № 1
Михеенко М. М. Доказывание в советском уголовном судопроизводстве : монография / М. М. Михеенко. – Репр. воспроизвед. изд. 1984 г. – К., 2012. – 161 с.
Х629.3 / М 69										хр, н/аб
Новели Кримінального процесуального кодексу України 2012 року : зб. ст. – К. : Істина, 2012. – 128 с.
Х629.3–324 / Н 72										хр, філ. №1
Тематика курсових робіт з криміналістики [Електронний ресурс] : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4 курсу ден. ф-тів : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2013. – 47 с.
Х629.4 р / Т 32										Повнотекст. док.
Тематика курсових робіт з кримінального процессу [Електронний ресурс] : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 4 курсу заоч. форми навч. : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Вапнярчук [та ін.]. – Х., 2013. – 41 с.
Х629.3 р / Т 32										Повнотекст. док.
Тематика курсових робіт з навчальної дисципліни "Кримінальний процес" на 2012–2013 навч. р. [Електронний ресурс] : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. ден. форми навч. : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Верхогляд-Герасименко [та ін.]. – Х., 2013. – 57 с.
Х629.3 р / Т 32										Повнотекст. док.
Криміналістика
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять і словник термінів з навчальної дисципліни "Криміналістика" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.] . – Х. : Право, 2013. – 168 с.
Х629.4 р / Н 15			          хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Оплата послуг з проведення експертиз та порядок оподаткування отриманих доходів" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2012. – 19 с.
Х629.40 р / П 78							         хр, ч.з. № 1, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Польщиков В. В. Розкриття вбивств: Особливості розслідування нерозкритих убивств минулих років : навч. посіб. / В. В. Польщиков. – Маріуполь : Новий мир, 2013. – 196 с.
Х629.431.311 / П 53										хр
Програма навчальної дисципліни "Криміналістика" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. А. Журавель, В. О. Коновалова, В. Ю. Шепітько. – Х., 2012. – 17 с.
Х629.4р / П 78			          хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Судова балістика і судово-медичне дослідження при вогнестрільних ушкодженнях : навч. посіб. / Ун-т економіки ті права "Крок" ; за заг. ред.: В. І. Грязіна, А. С. Лісового. – К. : Атіка, 2012. – с.
Х629.414 / С 89										хр, філ. № 1
Трепак В. М. Розслідування хабарництва, що вчиняється суддями : монографія / В. М. Трепак. – К. : Атіка-Н, 2012. – 200 с. 
Х629.431.7 / Т 66										хр, філ. № 1
Шевчук В. М. Тактичні операції у криміналістиці: теоретичні засади формування та практика реалізації : монографія / В. М. Шевчук ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Апостіль, 2013. – 440 с.
Х629.42 / Ш 37								          хр, ч.з. № 1, н/аб, філ. № 1
Судова медицина
Нетудихатка О. Ю. Судова медицина : навч. посіб. / О. Ю. Нетудихатка, Е. О. Мавед ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – Х. : Бурун і К, 2012. – 240 с.
Х629.7 я7 / Н 57										ч.з. № 1
Судова медицина. Медичне законодавство : підруч. для студ. вищ. мед. навч. закл. IV рівня акредитації : у 2 кн. / за ред.: В. Ф. Москаленка, Б. В. Михайличенка. – К. : Медицина, 2011.
Кн. 1 : Судова медицина. – 448 с.
Кн. 2 : Медичне законодавство: правова регламентація лікарської діяльності. – 496 с.
Х629.7 / С 89										хр, філ. № 1
Філософія права
Галицький І. В. Толерантність у правовому житті сучасної України : монографія / І. В. Галицький ; Нац. ун-т "Одес. юрид. акад.". – О. : Фенікс, 2012. – 144 с.
Ю666.7											хр
Дзьобань О. П. Філософія інформаційного права: світоглядні й загальнотеоретичні засади : монографія / О. П. Дзьобань ; НАПрН України, НДІ інформатики і права. – Х. : Майдан, 2013. – 360 с.
Ю666.7 / Д 43										хр
Омельчук О. М Поведінка людини: філософсько-правовий вимір : монографія / О. М. Омельчук. – Хмельницький : Хмельниц. ун-т управ. та права, 2012. – 384 с.
Ю666.7 / О–57										хр
Філософія правового виховання : навч. посіб. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; ред.: А. П. Гетьман, О. Г. Данільян. – Х. : Право, 2012. – 248 с.
Х.х / Ф 56											ч.з. № 2
Держава і право зарубіжних країн
Європейський досвід удосконалення місцевого самоврядування / НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування. – Х. : Оберіг, 2012. – 64 с. – (Наукові доповіді ; вип. 3).
Х810.112 / Е 24										хр, н/аб, ч.з. № 1
Матюхіна Н. П. Приватний сектор безпеки США: шляхи розвитку та реалії сьогодення : монографія / Н. П. Матюхіна ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Юрайт, 2013. – 280 с. – (Бібліотека юриста).
Х811.12 (7СОЕ) / М 35									хр, н/аб
Посикалюк О. О. Особисті немайнові права фізичних осіб в романській, германській, англо-американській системах приватного права : [монографія] / О. О. Посикалюк ; НАПрН України, НДІ приват. права і підприємництва. – К., 2011. – 205 с.
Х830.3 / П 61										хр
Міжнародне право
Братко І. В. Правове регулювання міжнародної технічної допомоги: стан,тенденції та перспективи розвитку : монографія / І. В. Братко ; Укр. держ. ун-т фінансів та міжнар. торгівлі, Ін-т міжнар. відносин Київ. нац. ун-ту ім. Тараса Шевченка ; за наук. ред. А. І. Дмитрієва. – О. : Фенікс, 2011. – 248 с. – (Серія "Міжнародне право").
Х932.211.13 / Б 87										хр
Історія європейської інтеграції від Римської імперії до Європейського Союзу : монографія / Нац. акад. прав. наук України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування ; за ред. І. В. Яковюка. – К. : Ред. журн. "Право України", 2012. – 208 с. – (Академічні правові дослідження). – Дод. до юрид. журн. "Право України".
Х915.232.5 / И 90										Повнотекст. док.
Чугаев О. А. Валютна інтеграція в Європейському Союзі : навч. посіб. / О. А. Чугаев ; Київ. нац. ун-т ім. Т. Шевченка, Ін-т міжнар. відносин. – К. : Київ. ун-т, 2010. – 191 с.
Х915.232.5 / Ч–83										хр
Охорона здоров’я. Медицина
Москаленко В. Ф. Системы здравоохранения: современный контекст : монография / В. Ф. Москаленко. – К. : Книга-плюс, 2012. – 320 с
Р11 / М 82											хр
Український вісник психоневрології : наук.-практ. мед. журн. / ДУ "Ін-т неврології, психіатрії та наркології Нац. акад. мед. наук України". – Х., 2012. – Т. 20, вип. 2 (71). – 120 с.
Я54 / У 45											хр
Соціологія. Соціологічні науки
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни "Конфліктологія" : (галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право" : для студ. 3 курсу ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 64 с.
С55.7 р / Н 15				хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Історія. Історичні науки
Войтович В. М. Пересопниця. Рівненський край: історія та культура / В. М. Войтович. – Рівне : Вид. Валерій Войтович, 2011. – 816 с. : ілюстр.
Т3(4УКР) / В 65										хр
Демиденко Г. Г. Ярослав Мудрий – великий князь Русі : наук.–популяр. нарис / Г. Г. Демиденко. – Х. : Право, 2013. – 352 с.
Т3(4УКР)41 / Д 30										хр, н/аб, ч.з. № 2
Єкельчик С. Українофіли : світ укр. патріотів другої половини XIX ст. / С. Єкельчик. – К. : КІС, 2010. – 272 с.
Т3(4УКР)5 / Е 45										хр
Загородній І. М. Втрачені покоління / І. М. Загородній. – Вінниця : Консоль, 2012. – 848 c.
Т3(4УКР) / З–14										хр, н/аб
Конюшенко П. Е. Украина: три года в фашитской неволе 1941–1944 / П. Е. Конюшенко. – Х. : [б. и.], 2011. – 208 с.
Т3(4УКР)624 / К 65 										хр
Космические путешествия : коллектив. моногр. / под ред. О. А. Базалука. – Х. : МФКО ; ФЛП Коваленко А. В., 2012. – Т. 2. – 240 с.
О6 / К 71											хр
Сергійчук Б. На межі двох світів. Українсько-турецькі відносини в середині XVI – на початку XXI ст. / Б. Сергійчук, В. Сергійчук. – К. : ПП Сергійчук, 2012. – 320 с.
Т3(4УКР) / С 32										хр, н/аб
Економіка. Економічні науки
Баранцев П. П. Міста України в контексті процесу глобалізації : наук. вид. / П. П. Баранцев. – К. : НОМУРО, 2012. – 104 с. : ілюстр.
У9(4УКР) / Б 24										хр, н/аб
Вісник Академії митної служби України. Серія "Економіка". – Д., 2012. – № 2(48). – 154 с. 
Я54 / А 38											н/аб
Менеджмент : навч. посіб. / за ред. Л. С. Шевченко. – Х. : Право, 2013. – 216 с.
У9(4УКР)21 / М 50										хр, н/аб, ч.з. № 2
+Повнотекст. док.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Економіка підприємства" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко, О. О. Чуприна. – Х., 2013. – 37 с.
У9(4УКР)29 р / П 37					        хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Економічна теорія" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. А. Гриценко, В. В. Броницька, О. О. Набатова. – Х., 2013. – 24 с.
У01 р / П 37				    хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Міжнародна економіка" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правонавство) : для студ. заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 31 с.
У5 р / П 78					    хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Менеджмент юридичної фірми" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 21 с.
У9(4УКР)21 р / П 37						    хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб,  навч. від.
+ Повнотекст. док.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Національна економіка" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. В. Нечипорук, О. М. Левковець, О. В. Роздайбіда. – Х., 2013. – 21 с.
У9(4УКР) р / П 37				хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Програма навчальної дисципліни "Менеджмент юридичної фірми" : освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. 5 курсу господар. ф-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 11 с.
У9(4УКР)21 р / П 37						        хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Тематика наукових доповідей з навчальної дисципліни "Економіка підприємства" [Електронний ресурс] : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") на 2012–2013 навч. р. : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 52 с.
У9(4УКР)29 р / Т 32									Повнотекст. док.
Тематика наукових доповідей з навчальної дисципліни "Економічна теорія" [Електронний ресурс] : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") на 2012-2013 навч. р. : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 87 с.
У01 р / Т 32										Повнотекст. док.
Тематика наукових доповідей з навчальної дисципліни "Менеджмент" [Електронний ресурс] : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство"на 2012–2013 н. р.  : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 42 с.
У9(4УКР)21 р / Т 32									Повнотекст. док.
Тематика наукових доповідей з навчальної дисципліни "Міжнародна економіка" [Електронний ресурс] : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") на 2012–2013 навч. р. : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 68 с.
У5 р / Т 32											Повнотекст. док.
Тематика наукових доповідей з навчальної дисципліни "Національна економіка" [Електронний ресурс] : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") на 2012-2013 навч. р. : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 54 с.
У9(4УКР) р / Т 32										Повнотекст. док.
Человеческий капитал в экономической перспективе : пер. с пол. / под ред. М. Добия. – К. : Кондор, 2012. – 240 с.
У9(4УКР)24 / Ч–39										хр
Шірінян Л. В. Мікрострахування в Україні: бути чи не бути? : монографія / Л. В. Шірінян, А. С. Шірінян. – Черкаси : Вид. Чабаненко Ю., 2012. – 208 с.
У9(4УКР)49 / Ш 64										хр
Політика. Політичні науки
Обиход Н. С. Изолгавшаяся. Прокуроры США и Украины против тандема Лазаренко – Тимошенко / Н. С. Обиход. – 2–е изд. – Х. : Бибколлектор, 2012. – 365 с.
Ф3(4УКР) / О–15										хр, н/аб, філ. № 2
Програма навчальної дисципліни "Основи національної безпеки України" : (галузь занань 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030202 "Міжнар. право") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. М. П. Требін. – Х., 2013. – 10 с.
Ф04 р / П 78							         хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Стратегічні пріоритети : наук.-аналіт. щокв. зб. / Нац. ін-т стратег. дослідж. – К. : НІСД, 2012. – № 4 (25). – 244 с.
Ф2(4УКР)я5 / С 83										хр
Das ABC meines landes der Ukrraine. – Charkow : Inform–Ukraine, 2010?. – 80 с.
Д89 (4УКР) / D23										хр
Культура
Історія світової культури  [Електронний ресурс] : навч. посіб. / кер. авт. кол. Л. Т. Левчук. – 3-тє вид., перероб. і допов. – К. : Центр учб. л-ри, 2010. – 400 с.
Ч11(0) / И 89										Повнотекст. док.
Культура України : зб. наук. пр. / Харків. держ. акад. культури ; за заг. ред. В. М. Шейко. – Х. : ХДАК, 2012.
Вип. 36. – 2012. – 298 с.				Вип. 38. – 2012. – 298 с.
Вип. 37. – 2012. – 290 с.				Вип. 39. – 2012. – 300 с.
Ч11 (4УКР)  / К 90										н/аб
Культурологія: теорія та історія культури  [Електронний ресурс] : навч. посіб. / за ред. І. І. Тюрменко. – вид. 3-тє, перероб. та допов. – К. : Центр учб. л-ри, 2010. – 370 с.
Ч11 я7 / К 90									Повнотекст. док.
Шейко B. М. Історія культури Слобідської України : навч. посіб. / B. М. Шейко, Л. Г. Тишевська. – 2-ге вид., випр. і допов. – Х. : ХДАК, 2012. – 224 с.
Ч11 (4УКР–4ХАР) / Ш 39									н/аб
Інформатика
Завдання для практичних занять з навчальної дисципліни "Основи інформатики та обчислювальної техніки" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознаство") : для студ. 1 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. Г. Іванов [та ін.] . – Х. : Право, 2013. – 12 с
Ч23 р / М 54				хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Правова інформація та комп'ютерні технології в юридичній діяльності" : (галузь знань 0304 "Право" : для студ. ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 112 с.
Х.с11 р / Н 15			        хр, ч.з. № 1, 2, н/аб, студ/аб, навч. від., філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти
+ Повнотекст. док.
Освіта. Педагогіка
Донецький національний технічний університет : презентац. вид. / голова редкол. О. А. Мінаєв. – К. : Логос Україна, 2011. – 504 с.
Ч48(4УКР) / Д 67 										хр
Каленюк І. С. Розвиток вищої освіти та економіка знань : монографія / І. С. Каленюк, О. В. Куклін. – К. : Знання, 2012. – 343 с. – (Сучасна наука).
Ч48(4УКР) / К 17										хр
Образ человека будущего : Кого и Как воспитывать в подрастающих поколениях / под ред. О. А. Базалука. – К. : Скиф, 2012. – Т. 2. – 408 с.
Ч31 / О–23											хр
Педагогічні науки : зб. наук. пр. / Полтав. нац. пед. ун-т ім. В. Г. Короленка. – Полтава : ПНПУ, 2012. – Вип. 3 (56). – 142 с.
Я54 / П 49											н/аб
Фізична культура і спорт
Восхождение длиною в жизнь. В. К. Симоненко: 50 лет в альпинизме : сб. ст. / Нац. Федерация альпинизма и скалолазания Украины, Альпинист. клуб "Одесса" ; сост. И. П. Батманова. – К. : Майстерня кн., 2010. – 176 с.
Ч518 (4УКР) / В 78										хр
Фізичне виховання: секційна форма організації навчального процесу (розділ "Баскетбол") [Електронний ресурс] : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1-2 курсів ден. ф-тів : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. О. В. Попрошаєв. – Х., 2012. – 84 с.
Ч515.66 р / Ф 50										Повнотекст. док.
Бібліотечна справа. Бібліотекознавство
Janbicka A. RTU Zinatniska biblioteka 150 gados (1862-2012) : pirmajai augstskolas bibliotekai Latvija-150 / A. Zigmunde ; Janbicka A. – Riga : RTU Izdevnieciba, 2012. – 151 с.
Ч73(4ЛАТ) / J23										хр
Мовознавство
Мараховська І. Г. Recht und gesetz : навч. посіб. з нім. мови для студ.-юристів / І. Г. Мараховська, Т. М. Черкасова ; ред. І. П. Ліпко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 368 с
Ш143.24 я7 / М 25									ч.з. № 2, філ. № 1
+ Повнотекст. док.
Чурсіна Л. В. Le francais pour les juristes : навч. посіб. з фр. мови для студ.-юристів / Л. В. Чурсіна, О. Ю. Осмоловська ; ред. І. П. Ліпко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 568 с.
Ш147.11 я7 / Ч–93									ч.з. № 2, філ. № 1
+ Повнотекст. док.
Evans V. Upstream B2+. Upper intermediate : student's book / V. Evans, B. Obee. – Newbury : Express Publishing, 2011. – 264 с.
Ш143.21 я73 / E93										хр, філ. № 2
Evans V. Upstream B2+. Upper intermediate : workbook student's / V. Evans, B. Obee. – Newbury : Express Publishing, 2012. – 136 с.
Ш143.21 я73 / E93 										хр, філ. № 2
Літературознавство
Вони як хліб : на пошану творчості Ліни Костенко : публікації 2005-2011 рр. / упоряд.: Л. Голота, Є. Букет. – К. : Укр. пріорітет, 2011. – 160 с. – (Бібліотека "Слово Просвіти" ; кн. 4).
Ш5(4УКР) / В 73										хр
Жулинський М. Г. Нація. Культура. Література : нац.–культур. та ідейно–естет. пошуки укр. л-ри : зб. ст. / М. Г. Жулинський. – К. : Наук. думка, 2010. – 560 с.
Ш5(4УКР) / Ж 87										хр
Шевченкіана / упоряд.: Л. Голота, Є. Букет. – К. : Укр. пріорітет, 2011. – 320 с. – (Бібліотека "Слово Просвіти" ; кн. 5).
Ш5(4УКР) / Ш 37										хр
Художня література (твори)
Ванье Н. Остаться в живых / Н. Ванье, Ж.-Ф. Шатрие. – Х. ; Белгород : Клуб семейн. досуга, 2011. – 384 с.
Ш6 (4ФРА) / В 17										н/аб
Зимарин В. И. Мои стихи – грусть и радость : стихи / В. И. Зимарин. – Одесса : Печат. дом : Фаворит, 2012. – 96 с.
Ш6(4УКР) / З–62										хр
Зимарин В. И. Мои стихи – мечты и быль : стихи / В. И. Зимарин. – Одесса : Печат. дом : Фаворит, 2012. – 128  с.
Ш6(4УКР) / З–62										хр
Кумин В. Рождение империи / В. Кумин. – СПб. : Ленингр. изд-во, 2012. – 400 с.
Ш6 (4РОС) / К 88										н/аб
Кумин В. Цепная реакция / В. Кумин. – [СПб.] : Ленингр. изд-во, 2012. – 384 с.
Ш6 (4РОС) / К 88										н/аб
Маркелов О. Кровь Эпама ; Рождение героев : роман / О. Маркелов, А. Матюшкин. – М. : АРМАДА, 2012. – (Магия фэнтези).
Ш6 (4РОС) / М 27										н/аб
Павличко Д. В. Твори : [у 10 т.] / Д. В. Павличко ; уклад. Д. Пилипчук. – К. : Вид-во Соломії Павличко "Основи", 2010-2011.
Т. 1 : Поезія, 1950–1988. – 2010. – 512 с.		Т. 6 : Переклади. – 2010. – 432 с.
Т. 2 : Поезія, 1989–2000. – 2010. – 416 с.		Т. 7 : Переклади. – 2011. – 432 с.
Т. 3 : Поезія, 2001–2009. – 2010. – 448 с.		Т. 8 : Переклади. – 2011. – 704 с.
Т. 4 : Поезія, 2010–2011. – 2011. – 608 с.		Т. 9 : Переклади. – 2011. – 608 с.
Т. 5 : Переклади. – 2011. – 576 с.			Т. 10 : Переклади. – 2011. – 448 с.
Ш6(4УКР) / П 12										хр
Полищук В. Республиканец : фантаст. роман / В. Полищук. – М. : ЭКСМО, 2011. – 416 с. – (Новые супергерои).
Ш6 (4РОС) / П 50										н/аб
Токак Г. Вони не дочекалися світанку : оповідання та нариси / Г. Токак ; пер. з турец. І. Прушковської. – К. : Укр. письменник, 2012. – 140 с.
Ш6 (5ТУЦ) / Т 51										хр
Ораторське мистецтво
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни "Ораторське мистецтво" : (галузь знань 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр",напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право")  для студ. 3 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 40 с.
Ш7 р / Н 15						хр, ч.з. № 2, н/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Релігія. Релігієзнавство
Гюлен Ф. М. Діалог і толерантність : пер. з турец. / Ф. М. Гюлен. – К. : Вид-во Жупанського, 2012. – 376 с.
Э38 / Г 99											хр
Закон Божий : учебник. – изд. 2-е, перераб. и доп. – К. : Изд. отд. УПЦ, 2011. – 928 с. : ил.
Э37 / С 48											хр
Програма навчальної дисципліни "Релігієзнавство" : (галузь знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право" для студ. 2 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. М. Юркевич, С. В. Качурова, О. В. Барабаш. – Х., 2013. – 9 с.
Э2 р / П 78					хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Логіка
Бандурка О. М. Юридична логіка : підручик / О. М. Бандурка, O. B. Тягло ; М-во внутр. справ України, ХНУВС. – Х. : Золота миля, 2011. – 224 с.
Ю4 я7 / Б 23										хр, філ. № 1
Програма навчальної дисципліни "Логіка" : (галузь знань 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право" для студ. 1 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. М. Юркевич [та ін.]. – Х., 2013. – 10 с.
Ю4 р / П 78					хр, ч.з. № 2, н/аб, студ/аб, філ. № 1, 2, Крим., Полт. ф-ти, навч. від.
+ Повнотекст. док.
Філософія
Бондаревич І. А. Філософія / І. А. Бондаревич ; М-во освіти і науки, молоді та спорту України. – К. : Алерта, 2013. – 240 с.
Ю2 я7 / Б 81										ч.з. № 2, філ. № 1
Філософські обрії : наук.-теорет. журн. / Ін-т філософії ім. Г. С. Сковороди НАН України, Полт. нац. пед. ун-т ім. В. Г. Короленка. – К. ; Полтава, 2012. – Вип. 28. – 224 с.
Ю3(0) я5 / Ф 11										н/аб
Психологія
Грин Р. 48 законов власти / Р. Грин ; пер. с англ. Е. Я. Мигунова. – М. : РИПОЛ КЛАССИК, 2011. – 768 с.
Ю953 / Г 85										хр
Довідкові видання
Зубков М. Г. Українська мова : універс. довід. / М. Г. Зубков. – 6-те вид., допов. – К. : Школа, 2009. – 512 с.
Ш141. я2 / З–91										ДБВ
Коваленко С. С. Україна під булавою Богдана Хмельницького : енциклопедія : у 3 т. / С. С. Коваленко. – К. : Стікс–Ко, 2009. – Т. 3. – 480 с.
Т3(4УКР)46 я20 / К 56									ДБВ
Національні лідери України / Укр. конфедерація журналістів, Укр. вид. консорціум, Ін-т біогр. дослідж., Нац. рейтинги України ; упоряд. В. В. Болгов. – [3-тє вид., допов.]. – К. : Ін-т біогр. дослідж., 2013. – 456 с. – (Золотий фонд нації).
Ф3(4УКР)я2 / Н 35										ДБВ
НАПрН України : довідник / відп. за вип. О. О. Погрібний. – вид. 5-е, перероб. та допов. – Х. : Право, 2011. – 424 с.
Х.е(4УКР)л5я2 / Н 35									хр, ДБВ
Словник фінансово-правових термінів / за заг. ред. Л. К. Воронової. – 2-ге вид., перероб. і допов. – К. : Алерта, 2011. – 558 с.
Х622я2 / С 48										філ. № 1, ДБВ
Черевко Олександр Іванович. 60 років – з любов'ю до людей : біогр., бібліог., наук. шк. : (до 60-річчя з дня народж. та 35-річчя наук. діяльності) / Харків. держ. ун-т харчування та торгівлі ; уклад.: Л. Д. Льовшина [та ін.]. – Х. : ХДУХТ, 2012. – 257 с.
Л99 я1 / Ч–46										хр

Електронні ресурси
Повнотекстові документи
Актуальні питання інноваційного розвитку : наук.-практ. вид. / НАПрН України, НДІ прав. забезп. інновац. розвитку НАПрН України. – 2011, травень –    . – Х. : ФІНН, 2011–2012.
2011, № 1 ; 2012, № 2.
Актуальні проблеми цивільного права : матеріали "круглого столу", присвяч. пам'яті проф. Ч. Н. Азімова, 23 груд. 2010 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2011. – 232 с.
Алексеев Ю. Г. Псковская Судная грамота и ее время. Развитие феодальных отношений на Руси XIV–XV вв. : монография / Ю. Г. Алексеев ; под ред. Н. Е. Носов. – Л. : Наука, 1980. – 242 с.
Антонов В. М. Інтелектуальна власність і комп'ютерне авторське право / В. М. Антонов. – 2-е вид., стер. – К. : КНТ, 2006. – 520 с.
Бажанов М. И. Уголовное право Украины. Общая часть : учб. посіб. / М. И. Бажанов. – Д. : Пороги, 1992. – 168 с.
Безпека життєдіяльності людини в регіонах України : прогр. 3-ої студент. наук. конф., 19–20 квіт. 2012 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 28 с.
Беляев В. Г. Вопросы квалификации убийств : учеб. пособие / В. Г. Беляев. – Волгоград : ВСШ МВД СССР, 1984. – 59 с.
Білоцерківський В. Я. Історія України : навч. посіб. / В. Я. Білоцерківський. – К. : Центр учб. л-ри, 2007. – 536 с.
Борзенков Г. Н. Квалификация преступлений против жизни и здоровья : учеб.-практ. пособ. / Г. Н. Борзенков ; Моск. гос. ун-т им. М. В. Ломоносова, Юрид. ф-т. – М. : Зерцало-М, 2005. – 144 с.
Вісник Національної юридичної академії України ім. Ярослава Мудрого. Серія: Філософія, філософія права, політологія, соціологія : зб. наук. пр. – Х. : Право, 2012.
№ 3 (13). – 312 с.		№ 4 (14). – 272 с.
Виконавче провадження : хрестоматія на 2013–2014 навч. р. (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. ф-ту № 4 : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого"; уклад.: В. В. Комаров [та ін.]. – Х., 2013. – 730 с.
Власов В. А. Советский государственный аппарат / В. А. Власов. – М. : Госюриздат, 1959. – 374 с.
Вопросы логики в судебно-медицинских заключениях (по делам о правильности действий медицинских работников) / И. Г. Вермель. – М. : Медицина, 1974. – 64 с.
Гаухман Л. Д. Борьба с насильственными посягательствами / Л. Д. Гаухман. – М. : Юрид. лит., 1969. – 120 с.
Гаухман Л. Д. Квалификация преступлений: закон, теория, практика / Л. Д. Гаухман. – М. : Центр ЮрИнфор, 2001. – 316 с.
Горелик И. И. Квалификация преступлений, опасных для жизни и здоровья / И. И. Горелик. – Минск : Вышэйшая шк., 1973. – 318 с.
Горелик И. И. Ответственность за оставление в опасности по советскому уголовному праву / И. И. Горелик. – М. : Госюриздат, 1960. – 72 с.
Государство и право / РАН, Ин-т государства и права. – 1927, февраль –    . – М. : Наука.
2006, № 12 ; 2009, № 2.
Державний суверенітет в умовах європейської інтеграції : монографія / НАПрН України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування ; за ред.: Ю. П. Битяка, І. В. Яковюка. – К. : Ред. журн. "Право України", 2012. – 336 с. – (Академічні правові дослідження). – Дод. до юрид. журн. "Право України".
Дубовец П. А. Ответственность за телесные повреждения по советскому уголовному праву / П. А. Дубовец. – М. : Юрид. лит., 1964. – 160 с.
Жижиленко А. А. Преступления против личности : монография / А. А. Жижиленко. – М. ; Л. : Госиздат, 1927. – 140 с.
Завдання для практичних занять з навчальної дисципліни "Основи інформатики та обчислювальної техніки" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознаство") : для студ 1 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 12 с.
Завдання для практичних занять та контрольних робіт з навчальної дисципліни "Державне будівництво і місцеве самоврядування в Україні" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 3 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. Г. Серьогіна [та ін.]. – Х., 2013. – 35 с.
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Аграрне право" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 3 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. А. М. Статівка. – Х., 2013. – 9 с.
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Організація роботи суду" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. ф-ту № 8 ден. форми навч. : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін [та ін.]. – Х., 2013. – 11 с.
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Судова бухгалтерія": (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 4курсу / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. М. Глібко [та ін.]. – Х., 2012. – 17 с.
Завдання до практичних занять з навчальної дисципліни "Судове право" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. ф-ту № 8 ден. форми навч. : електронне вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін [та ін.]. – Х., 2013. – 20 с.
Завдання до практичних занять і курсових робіт з навчальної дисципліни "Митне право України" : (галузь занань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст", напрям підгот. 7.03040101 "Правознавство") : для студ. 5 курсу заоч. ф-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. Г. Шульга [та ін.]. – Х., 2013. – 33 с.
Загородников Н. И. Преступления против здоровья / Н. И. Загородников. – М. : Юрид. лит., 1969. – 168 с.
Індивідуальна робота з навчальної дисципліни "Конфліктологія" : метод. поради та завдання: галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право" : для студ. 3 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х., 2012. – 26 с.
Історія європейської інтеграції від Римської імперії до Європейського Союзу : монографія / Нац. акад. прав. наук України, НДІ держ. буд-ва та місц. самоврядування ; за ред. І. В. Яковюка. – К. : Ред. журн. "Право України", 2012. – 208 с. – (Академічні правові дослідження). – Дод. до юрид. журн. "Право України".
Історія світової культури : навч. посіб. / керівник авт. кол. Л. Т. Левчук. – 3-тє вид., перероб. і допов. – К. : Центр учб. л-ри, 2010. – 400 с.
Известия Высших учебных заведений. Правоведение: науч.-теорет. журн. : печат. орган УМО по юрид. образованию вузов РФ / изд. ООО “Университет. издат. консорциум”. – 1957, октябрь –    – СПб. : Университет. издат. консорциум, 2008–2009.
2008, №№ 4, 5, 6 ; 2009, №№ 1, 2.
Коваль М. І. Системна інформатизація виборчих і референдумних процесів в Україні : монографія / М. І. Коваль, В. М. Фурашев, С. А. Маглюй. – К. : Парламент. вид-во, 2004. – 608 с.
Конституционно-правовые основы народовластия в России и Украине : сб. науч. тр. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", Рос. акад. правосудия. – Х. : Право, 2012. – 296 с.
Конституція України – основа розбудови правової демократичної соціальної держави та формування правової системи : матеріали Всеукр. наук.-практ. конф., 23–24 черв. 2011 р. / Адмін. Президента України, НАПрН України, НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2011. – 400 с.
Коржанский Н. И. Объект и предмет уголовно-правовой охраны / Н. И. Коржанский. – М. : Акад. МВД СССР, 1980. – 248 с.
Культурологія: теорія та історія культури : навч. посіб. / за ред. І. І. Тюрменко. – вид. 3-тє, перероб. та допов. – К. : Центр учб. л-ри, 2010. – 370 с.
Лінгвоправова картина світу: сучасні проблеми лінгвістики та іншомовної дидактики : монографія / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : НТМТ, 2012. – 258 с.
Марченко О. С. Національна інноваційна система як інтегратор знань : монографія / О. С. Марченко, О. В. Ярмак. – Х. : Вид. Дім "ІНЖЕК", 2012. – 242 с.
Менеджмент : навч. посіб. / за ред. Л. С. Шевченко. – Х. : Право, 2013. – 216 с.
Методичні поради та завдання для самостійної роботи студентів з навчальної дисципліни "Юридична психологія" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 5 курсу ден. та вечір. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2012. – 42 с.
Методичні поради та завдання до практичних занять з криміналістики : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 4 курсу заоч. ф-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2012. – 15 с.
Методичні поради та завдання до практичних занять з судової бухгалтерії : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 5 курсу заоч. ф-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. М. Глібко [та ін.]. – Х., 2012. – 12 с.
Методичні поради та завдання до практичних занять і самостійної роботи з юридичної психології : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст", спец. 7.03040101 "Правознавство") : для студ. 5 курсу заоч. ф-ту / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2012. – 43 с.
Методичні рекомендації для виконання індивідуальної роботи з адміністративного права : (галузь занань 0304 "Право", освіт.-кваліф. ріень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 2 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Ю. Битяк [та ін.]. – Х., 2013. – 19 с.
Методичні рекомендації та завдання до індивідуальної роботи студентів з навчальної дисципліни "Муніципальне право" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", ніпрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; ред.: С. Г. Серьогіна, І. І. Бодрова. – Х., 2013. – 27 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Муніципальне право" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. Г. Серьогіна [та ін.]. – Х., 2013. – 59 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Оплата послуг з проведення експертиз та порядок оподаткування отриманих доходів" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2012. – 19 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та практичних занять з навчальної дисципліни "Правова інформація та комп'ютерні технології в юридичній діяльності" : (галузь знань 0304 "Право" для студ. ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Г. Іванов [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 112 с.
Навчально-методичний посібник для самостійної роботи та семінарських занять з навчальної дисципліни "Ораторське мистецтво" : (галузь знань 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 3 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: М. П. Требін [та ін.]. – Х. : Право, 2013. – 40 с.
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Безпека життєдіяльності" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Д. Малько [та ін.]. – Х. : Право, 2012. – 86 с.
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Філософія права" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Г. Данильян [та ін.]. – Х., 2012. – 21 с.
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Філософія" : (галузі знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот.: 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Г. Данильян, О. П. Дзьобань, Ю. Ю. Калиновський. – Х., 2013. – 25 с.
Навчально-методичний посібник з навчальної дисципліни "Філософські проблеми правового виховання" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. Г. Данильян [та ін.]. – Х., 2012. – 21 с.
Навчально-методичний посібник з самостійної роботи студентів з історії держави і права зарубіжних країн : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 1 курсу ден. ф-тів : електрон. вид. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. О. В. Криворучко. – Х., 2013. – 28 с.
Навчально-методичний посібник з самостійної роботи студентів з історії держави і права України : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 1 курсу ден. ф-тів. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. О. В. Криворучко. – Х., 2013. – 24 с.
Німецька мова : підруч. для студ. 1–3 курсів юрид. спец. ВНЗв / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред. В. П. Сімонок. – Х. : Право, 2004. – 320 с.
Палиенко Н. И. Нормативный характер права и его отличительные признаки : монография / Н. И. Палиенко. – Изд-е 2, доп. – Ярославль : Тип. Губерн. Правления, 1905. – 58 с. – Нет 5 стр.
Пинаев А. А. Особенности составов преступления с двойной и смешанной формами вины / А. А. Пинаев. – Х. : Юрид. ин-т, 1984. – 52 с.
Плани семінарських занять з навчальної дисципліни "Економічна теорія" : (галузь знань 0304 "Право", освятньо-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. А. Гриценко, В. В. Броницька, О. О. Набатова. – Х., 2013. – 24 с.
Правове регулювання екологічних, аграрних та земельних відносин в Україні: сучасний стан і напрями вдосконалення : монографія / НДІ правознавства НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; за ред.: А. П. Гетьман, В. Ю. Уркевич. – Х. : Право, 2012. – 448 с.
Принципы финансового права : материалы междунар. науч.-практ. конф., Харьков, 19–20 апр. 2012 г. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого", НАПрН. – Х. : Право, 2012. – 320 с.
Проблеми законності : зб. наук. пр./ НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012.
Вип. 119. – 324 с.			Вип. 120. – 349 с.
Провадження у справі до судового розгляду : хрестоматія на 2013–2014 навч. р. : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство") : для студ. 5 курсу ф-ту № 4 / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Комаров, К. В. Гусаров, А. Ю. Каламайко. – Х., 2013. – 515 с.
Програма навчальної дисципліни "Аграрне право" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. В. П. Жушман [та ін.]. – Х., 2013. – 15 с.
Програма навчальної дисципліни "Балістична експертиза" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого"; уклад.: В. А. Журавель [та ін.]. – Х., 2012. – 17 с.
Програма навчальної дисципліни "Державне (конституційне) право зарубіжних країн : (галузь знань 0304 "право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. Г. Серьогіна, К. О. Закоморна. – Х., 2012. – 10 с.
Програма навчальної дисципліни "Державне будівництво і місцеве самоврядування в Україні" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. Г. Серьогіна, П. М. Любченко, Л. В. Челомбітько. – Х., 2012. – 14 с.
Програма навчальної дисципліни "Конституційне право України" : (галузь знань 0304 "Право", за освіт.-кваліф. рівнем "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш, Т. М. Слінько, О. Г. Кушніренко. – Х., 2012. – 11 с.
Програма навчальної дисципліни "Конституційно-правовий статус об'єднань громадян в Україні" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст", напрям підгот. 7.03040101 "Правознавство") : для студ. 5 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 8 с.
Програма навчальної дисципліни "Кримінально-виконавче право" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Лисодєд, Л. П. Оніка, А. Х. Степанюк. – Х., 2012. – 21 с.
Програма навчальної дисципліни "Кримінологія" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Голіна, Б. М. Головкін, О. Ю. Шостко. – Х., 2012. – 18 с.
Програма навчальної дисципліни "Логіка" : (галузь знань 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право" : для студ. 1 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. М. Юркевич [та ін.]. – Х., 2013. – 10 с.
Програма навчальної дисципліни "Муніципальне право" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. Г. Серьогіна, П. М. Любченко, І. І. Бодрова. – Х., 2012. – 9 с.
Програма навчальної дисципліни "Нормопроектувальна техніка та державна реєстрація нормативних актів" : (освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: С. Г. Серьогіна, О. Ю. Лялюк, М. О. Петришина. – Х., 2012. – 8 с.
Програма навчальної дисципліни "Оплата послуг з проведення експертиз та порядок оподаткування отриманних доходів" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", спец. 8.18010003 "Судова експертиза" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – 8 с.
Програма навчальної дисципліни "Основи римського приватного права" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. І. Борисова, Л. М. Баранова. – Х., 2012. – 15 с.
Програма навчальної дисципліни "Порівняльне правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Петришин, С. П. Погребняк, Д. В. Лук'янов. – Х. : Право, 2012. – 8 с.
Програма навчальної дисципліни "Релігієзнавство" : (галузь знань: 0304 "Право", 0302 "Міжнар. відносини", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрями підгот. 6.030401 "Правознавство", 6.030202 "Міжнар. право") : для студ. 2 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. М. Юркевич, С. В. Качурова, О. В. Барабаш. – Х., 2013. – 9 с.
Програма навчальної дисципліни "Судова бухгалтерія" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Спеціаліст", напрям підгот. 7.03040101 "Правознавство") : для студ. ден. та заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. М. Глібко [та ін.]. – Х., 2012. – 14 с.
Програма навчальної дисципліни "Теорія та практика застосування кримінального законодавства" : (напрямок підгот. 6.030401 "Правознавство", галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; підгот.: В. Я. Тацій [та ін.]. – Х., 2012. – 31 с.
Програма навчальної дисципліни "Фізичне виховання" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. О. В. Попрошаєв [та ін.]. – Х., 2012. – 8 с.
Програма навчальної дисципліни "Цивільне право України" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. І. Борисова, В. Л. Яроцький. – Х., 2013. – 29 с.
Програма навчальної дисципліни "Юридична деонтологія" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Петришин, Г. О. Христова, О. О. Уварова. – Х. : Право, 2012. – 8 с.
Рашковская Ш. С. Преступления против жизни, здоровья, свободы и достоинства личности : курс лекций / Ш. С. Рашковская. – М. : ВЮЗИ, 1956. – 88 с.
Робоча програма навчальної та виробничої практик для студентів Інституту підготовки кадрів для органів юстиції України зі спеціальності "Правознавство" (Державна виконавча служба України) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2013. – 17 с.
Робоча програма навчальної та виробничої практик для студентів Інституту підготовки кадрів для органів юстиції України зі спеціальності "Правознавство" (Державна судова адміністрація України) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2013. – 15 с.
Робоча програма навчальної та виробничої практик для студентів Інституту підготовки кадрів для органів юстиції України зі спеціальності "Правознавство" (Органи юстиції) / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. Г. Барабаш [та ін.]. – Х., 2013. – 17 с.
Розвиток наук земельного, аграрного, екологічного та природоресурсного права : зб. наук. пр. круглого столу, 19 жовт. 2012 р. – К., 2012. – 415 с. 
Самсонова Я. О. Правові засади виробництва й реалізації виноградної продукції в Україні : монографія / Я. О. Самсонова ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : С. А. М., 2012. – 176 с.
Семаков Г. С. Нотаріат в Україні : курс лекцій / Г. С. Семаков, С. П. Кондракова. – К. : МАУП, 2001. – 120 с.
Сугачев Л. Н. Ответственность за преступления против жизни и здоровья по советскому уголовному праву : конспект лекций / Л. Н. Сугачев. – Х. : Юрид. ин-т, 1965. – 36 с.
Сучасні засоби навчання іноземних мов у вищих навчальних закладах : міжвуз. наук.-практ. семінар, 31 січ. 2013 р. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2013. – 132 с.
Тематика курсових робіт з адміністративного права : (галузь занань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 2 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Ю. П. Битяк [та ін.]. – Х., 2013. – 79 с.
Тематика курсових робіт з історії держави і права зарубіжних країн : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Д. Гончаренко [та ін.] . – Х., 2012. – 30 с.
Тематика курсових робіт з історії держави і права України : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Д. Гончаренко [та ін.]. – Х., 2012. – 29 с.
Тематика курсових робіт з криміналістики : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. 4 курсу ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2013. – 47 с.
Тематика курсових робіт з кримінального процесу : електрон. вид. : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 4 курсу заоч. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. В. Вапнярчук [та ін.]. – Х., 2013. – 41 с.
Тематика курсових робіт з навчальної дисципліни "Кримінальний процес" на 2012–2013 навч. р. : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство" : для студ. ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: О. В. Верхогляд-Герасименко [та ін.]. – Х., 2013. – 57 с.
Тематика курсових робіт з судового права та методичні поради до їх виконання : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Магістр", напрям підгот. 8.03040101 "Правознавство" : для студ. ф-ту № 8 ден. форми навч. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: І. Є. Марочкін [та ін.]. – Х., 2013. – 18 с.
Тематика наукових доповідей з навчальної дисципліни "Економіка підприємства" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") на 2012–2013 навч. рік / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 52 с.
Тематика наукових доповідей з навчальної дисципліни "Економічна теорія" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") на 2012–2013 навч. рік / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. Л. С. Шевченко [та ін.] . – Х., 2013. – 87 с.
Тематика наукових доповідей з навчальної дисципліни "Менеджмент" : галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство"на 2012–2013 н.р./ НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 42 с.
Тематика наукових доповідей з навчальної дисципліни "Міжнародна економіка" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") на 2012-2013 навч. рік / уклад. Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 68 с.
Тематика наукових доповідей з навчальної дисципліни "Національна економіка" : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") на 2012–2013 навч. рік / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: Л. С. Шевченко [та ін.]. – Х., 2013. – 54 с.
Тематика та методичні поради до виконання науково-дослідних робіт з криміналістики : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад.: В. Ю. Шепітько [та ін.]. – Х., 2012. – 45 с.
Теорія і практика правознавства : електрон. наук. фах. вид. Нац. ун-ту "Юрид. акад. України ім. Ярослава Мудрого" / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х., 2012. – № 1 (2). – 342 с.
Ткаченко В. И. Преступления против личности : учеб. пособие / В. И. Ткаченко. – М. : ВЮЗИ, 1981. – 77 с.
Туляков В. А. Виктимология (социальные и криминологические проблемы) : монография / В. А. Туляков. – Одесса : Юрид. лит., 2000. – 336 с.
Утевский Б. С. Вина в советском уголовном праве / Б. С. Утевский. – М. : Госюриздат, 1950. – 318 с.
Фізичне виховання: секційна форма організації навчального процесу (розділ "Баскетбол") : (галузь знань 0304 "Право", освіт.-кваліф. рівень "Бакалавр", напрям підгот. 6.030401 "Правознавство") : для студ. 1–2 курсів ден. ф-тів / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; уклад. О. В. Попрошаєв. – Х., 2012. – 84 с.
Філософія правового виховання : навч. посіб. / НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого" ; ред.: А. П. Гетьман, О. Г. Данільян. – Х. : Право, 2012. – 248 с.
Цивільний захист і охорона праці в галузі : навч. посіб. / С. О. Ковжога [та ін.] ; НУ "ЮАУ України ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 192 с.
Энциклопедия уголовного права / отв. ред. В. Б. Малинин. – СПб. : Изд. проф. Малинина : СПб ГКА, 2005–    .
Т. 2 : Уголовный закон. – 2005. – 846 с.
Т. 3 : Понятие преступления. – 2005. – 522 с.
Т. 4. : Состав преступления. – 2005. – 798 с.
Т. 6 : Соучастие в преступлении. – 2007. – 562 с.
Т. 10 : Освобождение от уголовной ответственности и наказания. – 2008. – 880 с.
Т. 11 : Уголовная ответственность несовершеннолетних. – 2008. – 448  с.
Le francais pour les juristes : навч. посіб. з фр. мови для студ.-юристів / Л. В. Чурсіна, О. Ю. Осмоловська ; ред. І. П. Ліпко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 568 с.
Recht und gesetz : навч. посіб. з нім. мови для студ.-юристів / І. Г. Мараховська, Т. М. Черкасова ; ред. І. П. Ліпко ; НУ "ЮАУ ім. Ярослава Мудрого". – Х. : Право, 2012. – 368 с.

___________________________________________________________________

15.03.2013		Директор бібліотеки						Н. П. Пасмор
			Зав. науково–бібліографічним відділом			О. І. Самофал 

			т. 704–92–53	(внутрішній т. 2–53)